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ELEL PLAPLA
Arenal Sound, un nou èxitArenal Sound, un nou èxit

i, a més, repassem tota l'actualitat del mes 
d’agost a la nostra 
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la redacció per poder oferir un millor 
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expressades als articles signats.
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L'Arenal Sound tanca l’edició 
d’enguany amb menys queixes 

per sorolls, menys intervencions 
sanitàries i un excel·lent en 

l’aigua de les platges
Més de 300.000 espectadors es van unir a aquesta experiència 

a Borriana al llarg de la setmana del 2 al 8 d'agost

El festival Arenal Sound va finalitzar 
l’onzena edició amb un èxit rotund 
després de dos anys sense poder 

gaudir dels festivals. Més de 300.000 
espectadors es van unit a aquesta ex-
periència a Borriana al llarg de la set-
mana del 2 al 8 d'agost, per a celebrar 
la música en directe i ballar com mai al 

ritme de grans artistes com C. Tangana, 
Afrojack, Duki, Bizarrap o Mike Towers, 
entre d’altres.

Un festival que enguany ha finalitzat 
amb una participació de més de 60.000 
assistents diaris al llarg del festival, du-
rant la setmana del 2 al 8 d'agost, i amb 
un balanç que destaca la dràstica dis-

 



minució de cridades a la Policia Local 
de Borriana per queixes de sorolls, ja 
que tan sols n’hi van haver 8, per 54 
en l'últim festival celebrat l'any 2019, 
amb una reducció de més d'un 85% les 
queixes per aquest motiu. També les 
intervencions sanitàries s'han redu-
ït, en aquest cas un 11,3% respecte a 
2019, i han baixat a la meitat les inter-
vencions per embriaguesa, mentre que 
han pujat les intervencions per mare-
jos i colps de calor.

Així es desprèn del balanç realitzat per 
l'alcaldessa de Borriana, Maria Josep Sa-
font, i el regidor de Serveis Públics i Zona 
Marítima, Vicent Aparisi, respecte a les 
actuacions municipals i els resultats 
després de la celebració del festival a la 
ciutat, en què han destacat les “millores 
organitzatives i l'absència de contra-
temps greus”.

Safont i Aparisi han presentat una anàlisi 
detallada sobre les actuacions de la Po-
licia Local, el servei municipal de neteja 
i els serveis sanitaris realitzats durant 
l’onzena edició del festival; en què tam-
bé s'han referit als resultats d’excel·lent 
en l’aigua i l’arena de les platges des-
prés de l'anàlisi realitzada el dia després 

d’acabar el festival i els dies posteriors. 
De fet, han resumit el balanç amb la va-
loració del “millor any” fins ara, encara 
que sempre aspirem a “millorar-lo” i que 
el següent any “siga encara millor”.

Respecte a les actuacions de la Policia 
Local, han assenyalat que les cridades 
telefòniques han augmentat un 36,6%, 
fins a arribar a les 1.336, la gran ma-
joria demanant informació, en la resta 
ha sigut necessària la intervenció dels 
agents. De les 1.336 cridades telefòni-
ques ateses en 2022, 416 han requerit 
verificació o intervenció policial, cosa 
que representa un 31,14% del total de 

cridades, i representa un descens lleu-
ger de les de l'any 2019, que en van ser 
422. La resta de cridades, això és 920, 
ho han sigut de caràcter informatiu, cosa 
que representa un 68,8% del total de cri-
dades rebudes.

A més, es va registrar una dràstica dis-
minució de cridades per queixes de so-
rolls, ja que en van ser 8, per 54 en 2019, 
amb una reducció de més d'un 85% de 
les queixes per aquest motiu. Les inter-
vencions sanitàries també s'han reduït, 
en aquest cas un 11,3% respecte a 2019, 
i van baixar a la meitat les intervencions 
per embriaguesa i van pujar les inter-
vencions per marejos i colps de calor, 
entre d’altres.

Quant a accidents de trànsit estem 
igual que en 2019, amb 17, dels quals 
8 van ser amb ferits i 9 sense ferits. Els 
accidents amb ferits han augmentat, i 
han passat de 3 a 8. Els accidents sen-
se ferits s'han reduït de 14 a 9. Així ma-
teix, han apujat les atencions sanitàries 
per accidents de trànsit amb ferits, en 
principi lleus, d'1 a 9, a conseqüència 
d'una major mobilitat en turisme, tot 
i que diversos accidents van ser amb 
patinets elèctrics.

A conseqüència d'una major mobilitat, hi 
ha hagut un creixement important de les 
denúncies per infraccions de trànsit. El 
servei de grua també ha incrementat les 
seues actuacions en global, i han passat 
de 236 en 2019 a 295 en 2022. No obs-
tant això, s'han reduït les intervencions 
de grua amb vehicles desplaçats a la ro-
dalia per senyalització portàtil que paga 
l'Ajuntament i va sense cost per als ti-
tulars dels vehicles, i s'ha passat de 72 
intervencions en 2019 a 44 enguany, 

continua en la pàgina següent
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mentre que les intervencions de grua 
amb taxa, és a dir, vehicles a depòsit, han 
passat de 164 a 251.

Finalment, l'alcaldessa ha volgut des-
tacar la col·laboració de tots els cossos 
i forces de seguretat de l'estat, especi-
alment de la Guàrdia Civil, però també la 
Unitat Adscrita del Cos Nacional de Poli-
cia en la Comunitat Valenciana i la Policia 
Local, que han aconseguit resultats molt 
positius en relació amb la seguretat de 
les persones assistents i de la ciutada-
nia de Borriana. En aquesta línia també 
ha fet referència al treball dels operatius 
de la Policia Local conjuntament amb 
la Unitat Adscrita del Cos Nacional de 
Policia en la Comunitat Valenciana, per 
a controlar i reduir significativament la 
venda ambulant respecte a 2019. Sobre 
aquest tema, ha afegit que la Policia Lo-
cal ha participat, a més, en totes les ins-
peccions de les zones de descans i del 
recinte de concerts al costat de la Unitat 
Adscrita del CNP i del Consorci Provincial 
de Bombers.

Safont també ha destacat els resultats 
obtinguts en les anàlisis de l’aigua de les 
platges realitzades el dia 9 d'agost, un 
dia després d’acabar el festival i en dies 

successius, per a determinar la qualitat 
de l’aigua en les zones de bany, que han 
confirmat “no sols que són aptes per al 
bany, sinó que mantenen la seua quali-
ficació d'excel·lents”, ha manifestat l'al-
caldessa.

RESIDUS
En referència als residus sòlids, segons 
ha indicat Vicent Aparisi, enguany s'ha 
registrat un 3 per cent menys de fem 
i escombraries arreplegats respecte 
a l'últim celebrat en 2019. El total de 
deixalles arreplegades entre el 2 i el 9 
d'agost en les diferents zones d'afec-
ció que suposa la celebració del Fes-
tival Arenal Sound ha sigut d'unes 65 
tones, mentre que en 2019 la xifra va 
ser de 67 tones.

Tot això, ha explicat, gràcies a la coordi-
nació i el treball previ de negociació que 
es va fer amb l'empresa organitzadora 
del festival i la mateixa concessionària 
municipal del servei de neteja sobre les 
diferents zones de neteja, amb l'incre-
ment dels recursos humans i dotacions 
destinats exclusivament als treballs de 
recollida i al fet que també s'han incre-
mentat per part de l'organització dins 
dels recintes del festival.

A més, Safont ha precisat que el cost de la 
neteja “corre tot a càrrec de l'organització 
de l'Arenal Sound, tant del festival com de 
les zones d'afecció”, i ha ressenyat que 
cadascuna de les jornades durant la ce-
lebració del festival s'ha treballat de for-
ma continuada per a mantindre tant les 
zones pròximes al festival com els carrers 
i places “en condicions òptimes”.

Després de comprovar-ne els resultats 
i analitzant-ne les dades de recollida, 
Safont i Aparisi han conclòs "volem fe-
licitar i agrair a totes les parts i deixar 
constància que ha sigut un dels millors 
anys quant als serveis de neteja posats 
en marxa per al festival, gràcies al tre-
ball conjunt i coordinat entre la mateixa 
empresa de l'Arenal Sound i els serveis 
municipals de Via Pública realitzats per 
Fobesa”.

Finalment, han agraït als serveis sa-
nitaris, a la Policia Local i a la resta de 
forces i cossos de seguretat i serveis 
d'emergència que han intervingut, l'es-
forç i els serveis prestats per les seues 
actuacions en matèria de prevenció, 
control, mobilitat i seguretat viària du-
rant el festival per a mantindre “tant 
la seguretat dels assistents com els 
drets dels veïns i les veïnes de Borri-
ana, ja que la coordinació i bon clima 
de treball ens consta que ha sigut molt 
positiu”.

Alhora, els han felicitats perquè la 
capacitat d'organització i coordinació 
“augmenta cada any i és més efectiva”, 
i han ressaltat que el colofó va ser “el 
dispositiu especial d'eixida per a ga-
rantir la partida escalonada, la fluïdesa 
viària i que la jornada de l’èxode es de-
senvolupara sense incidents”. 
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Modificació de l’ordenança municipal 
per a poder permetre l'accés de les 

mascotes a la platja

L'equip de govern municipal va de-
manar en el ple el suport de la res-
ta de grups polítics per a modificar 

l'Ordenança d'Ús i Gaudi de les platges 
del terme municipal de Borriana, per a 
permetre l'accés d'animals de companyia 
en les zones i horaris que es determinen 
per Decret d'Alcaldia, segons ha anunciat 
aquest dijous l'alcaldessa, Maria Josep 
Safont.

Perquè l'Ajuntament puga crear una plat-
ja canina, degudament senyalitzada en 
zones de bany, primer “hem de modificar 
l'ordenança municipal de 2008 perquè la 
reglamentació municipal no ens perme-
tria aquest ús en les zones d'aigua i de les 
nostres platges, ja que prohibeix expres-
sament l'accés de tota classe d'animals 
domèstics a totes les platges i en qual-
sevol època de l'any”.

Per aquesta raó, ha indicat Maria Josep 
Safont, és necessari incloure aquesta 
modificació de l'ordenança i, així, antici-
par-nos a la posada en marxa per a tin-
dre-ho tot previst, ha argumentat l'alcal-
dessa, “per a poder permetre l'accés dels 
gossos, en primer lloc, modifiquem l'Or-
denança municipal per a, posteriorment, 
determinar la zona delimitada, horaris, 
senyalització, normes.

Per descomptat, ha assegurat, conjugant 
el dret que totes les persones tenen a 
gaudir de les platges, i seguint i respec-
tant les normes establertes en l'Orde-
nança Municipal Reguladora de la tinen-
ça d'animals de companyia de Borriana 
per a la protecció i la regulació específica 
dels animals de companyia, amb la finali-
tat de fer-la compatible amb la seguretat 
de persones, béns i d'altres animals.

Amb aquesta iniciativa, ha manifestat 
la seua voluntat de donar compliment a 
una de les propostes ciutadanes traslla-
dades a l'Ajuntament des de diferents col-
lectius, però ha apel·lat a “la responsabi-
litat a l'hora de compatibilitzar espais de 
convivència”, i ha assegurat que “vetla-
rem per la utilització racional de les plat-

ges, amb la finalitat de protegir i millorar 
la qualitat de vida i defensar i restaurar el 
medi ambient, donant-nos suport en la 
indispensable solidaritat col·lectiva”.

En aquest sentit, l'objectiu és aconse-
guir “un espai comú en què, a través de 
la corresponsabilitat, es millore la convi-
vència de ciutadans i mascotes, establint 
una normativa municipal i consells per 
als usuaris de les platges”, ha conclòs la 
primera edila.

LA NOVA ORDENANÇA
La nova ordenança indicarà que les zones 
de platja d'animals domèstics seran deli-
mitades per Decret d'Alcaldia i se senya-
litzaran de manera oportuna i, per motius 
higienicosanitaris, queda prohibida la cir-
culació o l'estada d'animals domèstics a 
les platges, excepte en les hores i les zo-
nes que l'Alcaldia assenyale, i en els altres 
espais públics que l'Alcaldia determine.

També inclou que es permetrà l'accés de 
gossos amb l'obligació de complir totes 
les normes que apareixen en l'Ordenan-
ça reguladora de la tinença d'animals de 
companyia, en tot cas, es farà referència 
a la legislació específica vigent.

En qualsevol cas, la persona propietària o 
acompanyant es considera responsable 
de les actuacions que l'animal realitze, i 
dels perjudicis que ocasione a les perso-
nes, coses i al mitjà en general, en relació 
amb el que se sanciona en l'Ordenança 
reguladora de tinença d'animals de com-
panyia i amb el que s'estableix en les dis-
posicions vigents en aquesta matèria.

A més, l'Ordenança incorpora que quan 
es permeta a l'usuari de les platges 
anar acompanyat d'animals domès-
tics, haurà d'impedir que l’animal re-
alitze les deposicions en les platges i 
en el Passeig Marítim. En qualsevol cas 
haurà d'arreplegar les deposicions i re-
tirar-ne els excrements, fins i tot haurà 
de netejar la part de la via pública que 
haguera sigut afectada, i vigilar pel res-
pecte als altres usuaris.

Quant a la circulació o l'estada d'ani-
mals domèstics en zones i en horari no 
autoritzat, d’acord amb el que deter-
mine l’Alcaldia Presidència, adverteix 
que hauran d'abandonar immediata-
ment la platja amb l'animal, a requeri-
ment verbal dels agents de l'autoritat, 
els quals giraran butlletí de denúncia 
amb vista a la instrucció de l'oportú 
expedient sancionador.

D'altra banda, en general, ja s’auto-
ritza la presència a la platja de gos-
sos guia en companyia de la persona 
a qui servisquen, sense perjudici de la 
responsabilitat del seu posseïdor i/o 
propietari, ni de les mesures que haja 
d'adoptar per a evitar molèsties o ris-
cos per a la resta d'usuaris.

Igualment, permet la presència de gos-
sos destinats a treballs de salvament 
o auxili a persones necessitades, quan 
les circumstàncies així ho aconsellen 
d’acord amb els criteris dels serveis 
d’emergència.

PLATGES
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El Consell escolar aprova els tres dies no 
lectius de la localitat per al pròxim curs 

escolar 2022-2023
Els centres escolars de Borriana tindran els dies 16 i 17 de març i el 31 d'octubre com a no 
lectius, a més dels dies 8 de setembre, festivitat de la Misericòrdia, i 3 de febrer, Sant Blai

El Consell Escolar Municipal de 
Borriana ha aprovat els tres 
dies no lectius de caràcter lo-

cal, de lliure disposició municipal, que 
formaran part del calendari escolar de 
tots els centres educatius de la ciutat 
durant el pròxim curs acadèmic 2022-
2023.

En la reunió presidida pel regidor 
d’Educació, J. Ramon Monferrer, s’ha 
acordat establir com a dies no lectius 
per al municipi de Borriana durant el 
pròxim curs els dies habituals previs 
a la festivitat de Sant Josep, dijous 16 
i divendres 17 de març, i el dilluns 31 
d’octubre, a més de les festes locals: 
el dia 8 de setembre, festivitat de la 
Misericòrdia, i el 3 de febrer, Sant Blai.

Igualment, seran dies festius a la Co-
munitat Valenciana el pròxim curs 
2022-2023, el dimecres 12 d’octubre, 
Festa Nacional d’Espanya; el dimarts 
1 de novembre, festa de Tots Sants; el 
dimarts 6 de desembre, Dia de la Cons-
titució, i el dijous 8 de desembre, Dia de 
la Immaculada Concepció. També serà 

festiu en el tercer trimestre del curs, 
el dilluns 1 de maig, Dia Internacional 
dels Treballadors.

CALENDARI ESCOLAR 2022-2023
El calendari escolar de la Comunitat Va-
lenciana publicat en el Diari Oficial de la 
Generalitat Valenciana (DOGV), comú 
per a tot el territori en l’àmbit autonò-
mic, contempla l’inici del curs escolar en 
funció de les etapes educatives.

D’aquesta manera, el curs escolar 
començarà per a la majoria d’etapes 
el dilluns 12 de setembre i finalitzarà 
el 21 de juny. Per primera vegada, les 
classes d’Infantil, Primària, ESO, Bat-
xillerat, Formació Professional Bàsica, 
cicles de grau mitjà i cicles de grau su-
perior començaran i acabaran, en ge-
neral, al mateix temps.

Excepcionalment, l’alumnat que curse 
programes formatius de qualificació 
bàsica iniciarà les activitats escolars el 
14 de setembre de 2022. En formació 
de persones adultes, el curs comença-
rà el 19 de setembre de 2022.

En ensenyaments Artístics de Música 
i Dansa, elementals i professionals, 
ensenyaments professionals d’Arts 
Plàstiques i Disseny i ensenyaments 
Esportius de règim especial, comen-
çaran el 21 de setembre de 2022. Per 
als ensenyaments d’idiomes, les acti-
vitats començaran el 26 de setembre 
de 2022.

VACANCES
Quant a les vacances escolars a la Co-
munitat Valenciana, s’han establert els 
períodes de vacances de Nadal, que 
abastaran del 23 de desembre al 6 de 
gener, i de Setmana Santa, que seran 
del 6 al 17 d’abril de 2023, això és, des 
de Dijous Sant fins al dilluns de Sant 
Vicent, tots dos inclusivament.

Amb tot, cal destacar que com que el 6 
de gener de 2023 és divendres, els es-
colars tindran el cap de setmana del 7 
i 8 de gener com a festiu, abans de re-
prendre les classes el 9 de gener, i per 
Pasqua, a més, Borriana recupera com 
a no lectiu el dilluns de Sant Vicent, que 
l’any passat va ser lectiu.

EDUCACIÓ



Adequació dels centres educatius 
per a l’inici del curs escolar

Una volta revisats tots els centres escolars, s’han realitzat les actuacions necessàries en 
diverses infraestructures educatives de la ciutat

Al llarg d’aquest estiu, l’Ajunta-
ment  ha revisat i ha realitzat 
actuacions diverses en els cen-

tres escolars públics de la ciutat que ho 
necessitaven amb la finalitat que tots 
els col·legis de la seua competència 
estiguen a punt per a l’inici del pròxim 
curs 2022-2023, per a la qual cosa ha 
destinat una inversió global municipal 
que ascendeix a 96.946,37 euros.

Segons ha confirmat el regidor d’Edu-
cació, J. Ramon Monferrer, un any 
més, el consistori “ha complit amb 
la seua funció d’adequar els centres 
educatius per a l’inici del curs amb la 
finalitat que tots els col·legis estiguen 
en les condicions adequades per a re-
bre els escolars”.

Després del manteniment habitual 
dels centres públics d’Infantil i Primà-
ria, “hem realitzat les actuacions ne-
cessàries en diversos edificis i infraes-
tructures educatives per a la posada 
a punt”, i ha explicat que s’aprofita 
l’estiu per a dur a terme els treballs 
que requereixen més temps “amb la 
finalitat de no interferir en l’activitat 
diària del curs escolar”.

Però a més d’aquesta revisió “que rea-
litzem en finalitzar el curs en cadascun 
dels col·legis”, des de l’Ajuntament de 
Borriana, ha aclarit, “estem pendents 
durant tot el període escolar per a do-
nar solucions immediates a totes les 
necessitats que pogueren sorgir”.

Les obres més destacades d’aquest 
estiu han consistit en l’habilitació i 
creació d’espais en el CEIP Penyago-
losa i el CEIP Josep Iturbi, amb una in-
versió de 53.625 euros, per a les dos 
noves aules d’Infantil de 2 anys que 
començaran a funcionar aquest curs 
i que se sumen a les que ja existeixen 
en el CEIP Cardenal Tarancon i el CEIP 
Roca i Alcaide, cosa que suposa multi-
plicar per dos l’oferta pública de places 
de 2 anys que faciliten la incorporació 

primerenca al sistema educatiu i, en 
conseqüència, més de 70 xiquets i xi-
quetes del tram de 2 a 3 anys tindran 
plaça gratuïta en centres públics d’In-
fantil i Primària en aquesta etapa no 
obligatòria en el curs 2022-2023.

A més, s’han adequat els accessos 
del CEIP Josep Iturbi, amb una inver-
sió de més de 30.000 euros, després 
de l’obertura per part de l’Ajuntament 
d’un nou carrer per a dignificar i visibi-
litzar l’entrada al centre, amb un vial 
que dona accés directe a les instal·la-
cions en què es van invertir 426.103 
euros. De manera que s’està cons-
truint un nou accés i s’estan adequant 
i ampliant el nombre d’entrades i ei-
xides del col·legi per a facilitar l’accés 
diferenciat per a Infantil i Primària i 
evitar les aglomeracions.

També, entre altres millores, des del 
consistori s’ha realitzat una nova so-
lera base per a la zona de jocs en el 
CEIP Novenes de Calatrava, amb una 

inversió de 9.456 euros, perquè la 
Conselleria dote el centre d’un nou 
equipament de jocs infantils, com ja 
ho va fer el curs anterior als CEIP Pe-
nyagolosa i Roca i Alcaide.

Segons ha declarat el regidor d’Edu-
cació, “les nostres actuacions se cen-
tren, sobretot, en els centres que no 
s’inclouen en el Pla Edificant, ja que en 
el CEE Hortolans o en els CEIP Roca 
i Alcaide i Vilallonga s’han sol·licitat 
obres importants d’adequació i mi-
llora, que han sigut incloses en el Pla 
Edificant de reformes en infraestruc-
tures educatives per una valor superi-
or als quatre milions d’euros”.

Per a Monferrer, Borriana compta 
amb unes bones instal·lacions i cen-
tres educatius”, no obstant això, des 
de l’Ajuntament, ha precisat, “estem 
sempre vigilants davant qualsevol de-
ficiència o falta de servei que poguera 
produir-se amb la finalitat de donar 
solució immediata”. 

EDUCACIÓ
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El Consorci del Millars amplia el programa 
de control de senglars

Amb tres gàbies-parany per a reduir la sobrepoblació i evitar l’impacte en 
l’agricultura i la biodiversitat

El Consorci gestor del Paisatge 
Protegit de la Desembocadura 
del riu Millars (CPPDM), integrat 

pels ajuntaments de Vila-real, Almas-
sora, Borriana, la Diputació de Castelló 
i la Generalitat Valenciana, redobla els 
esforços per al control i la captura de la 
sobrepoblació de senglars que s’està 
registrant a l’entorn del Millars en els 
últims anys.

Amb aquest objectiu, s’han instal·lat 
tres gàbies-parany, una per cadascun 
dels municipis de l’organisme, que se 
sumen a les autoritzacions d’esperes 
nocturnes a Almassora i Borriana. A 
més, el Consorci del Millars iniciarà una 
campanya informativa i de recomana-
cions entre la població.

Fa diversos anys que, sempre amb 
tots els permisos oportuns, el Consor-
ci  està intensificant el control sobre els 
senglars al Millars, la sobrepoblació del 
qual representa una amenaça a la bi-
odiversitat, l’agricultura o la seguretat 
viària, entre altres problemes.

Cal recordar que el sistema de gàbies 
per al control de senglars ja es va im-
plantar l’any passat a Vila-real, amb el 
resultat de 25 exemplars capturats. En 
el cas de Vila-real, a causa de l’eleva-
da concentració residencial a l’entorn 
del paratge, no és possible el sistema 
d’esperes nocturnes que sí que s’ha 
autoritzat en els municipis d’Almas-

sora i Borriana. Per això, es va optar 
per la instal·lació d’aquest mètode de 
gàbies-parany selectives que ha donat 
bons resultats i que ara amplien a les 
tres poblacions que formem part del 
consorci.

Per a fer possible aquest control i cap-
tura amb gàbies, el Consorci ha obtin-
gut aquesta mateixa setmana tots els 
permisos requerits i destinarà 8.734 
euros a la contractació d’un servei es-
pecialitzat.

La implantació d’aquest sistema de 
seguiment i captura de senglars és la 
continuació dels primers treballs de 
prospecció en el paisatge protegit, uti-
litzant drons infrarojos i paranys foto-
gràfics, entre d’altres, per a determinar 
la població d’aquests animals en l’en-
torn natural.

Aquests treballs preliminars han per-
mès acreditar que la presència del sen-
glar al Millars no és conjuntural, sinó 
que es manté durant tot l’any. Això és 
així a causa de múltiples factors, com 
el fet que no tenen depredador perquè 
és un espai protegit en el qual no se’ls 
pot caçar, o que es tracta d’una zona 
amb gran activitat humana, que els 
permet trobar menjar amb facilitat.

L’amagatall natural que els poden 
suposar les canyes és un altre dels 
motius que explicarien l’increment 
d’aquesta espècie en els últims anys 

en el paisatge protegit. Ací han trobat 
un ecosistema ideal per a la seua re-
producció i això, quan hi ha sobrepo-
blació, implica greus problemes.

Els danys en l’agricultura i a les infra-
estructures agrícoles, el perill d’acci-
dents de trànsit si travessen camins 
o vies com la N340, la CV10 o l’AP7, o 
l’amenaça a l’equilibri ambiental que 
poden suposar en són alguns. És tracta 
d’un animal 100% omnívor, nocturn i de 
gran pes que pot arribar als 100 quilos. 
En època de nidificació, per exemple, 
pot afectar greument espècies, sobre-
tot aus.

La desembocadura del Millars és un 
entorn natural únic sobre el qual im-
pacta el 40% de la població de la pro-
víncia. La transmissió de malalties als 
animals domèstics, danys en zones 
verdes o en infraestructures i mobiliari 
urbans són uns altres dels motius que 
justifiquen el servei, a més dels possi-
bles atacs a animals o persones.

Al projecte de control i captura en gà-
bies-parany, el Consorci del Riu Millars 
sumarà una campanya informativa i 
de recomanacions entre la població. 
Consta, per exemple, que hi ha gent 
que fins i tot els facilita aliments, sense 
saber que, d’aquesta manera, poden 
estar impactant de manera important 
en l’ecosistema i la biodiversitat del 
Millars.

CONSORCI DEL MILLARS



El govern municipal suplementa el 
pressupost per a licitar el projecte per a la 
construcció de l'edifici del nou consultori 

mèdic del Port

El govern municipal ha decidit su-
plementar amb 180.000 euros la 
partida d'estudis i treballs tècnics 

per a licitar, entre d’altres, el projecte per 
a la construcció de l'edifici que albergarà 
el nou consultori mèdic del Port, segons 
ha avançat la regidora delegada d'Hisen-
da, Cristina Rius.

Aquesta iniciativa s'inclou en la modifi-
cació de crèdit que l'executiu municipal 
va elevar al ple ordinari, dins d'un suple-
ment d'aplicacions pressupostàries que 
en global s'eleva a 720.000 euros, amb 
part dels romanents de tresoreria que 
han resultat de la liquidació del pressu-
post de 2021.

El suplement de 150.000 euros específic 
per al projecte de construcció de l'edifici 
que albergarà el nou consultori mèdic del 
Port, suposa per a Rius “un pas més en 
ferm que demostra que l'equip de govern 
està treballant correctament i de manera 
constant i sòlida perquè el Port compte 
amb un centre de salut en condicions i 
d'acord amb la normativa actual”.

La qual cosa demostra, segons el parer 
de la regidora d'Hisenda, que des de fa 
mesos l'equip de govern de Maria Josep 
Safont “està realitzant amb constància 
i fermesa les gestions oportunes amb 
la finalitat d'aconseguir un solar per a la 
construcció del nou equipament sanita-
ri per a la zona marítima”, un servei que 
provisionalment va ser traslladat a l'edi-
fici municipal multifuncional del Grau.

En aquesta línia, ha confirmat que l'Ajun-
tament ha treballat des del principi amb 
tres opcions d'ubicació. A més, ha recor-
dat que aquest nou servei “apareix en els 
pressupostos de la Generalitat Valenci-
ana amb una partida de 800.000 euros 
perquè, en diverses anualitats, puga 
construir-se el centre auxiliar de la zona 
marítima de Borriana”.

Amb això es confirma “el nostre com-
promís real” amb la vista posada a dotar 

al Port d'un centre de salut “a l'altura de 
les necessitats dels habitants de la zona, 
malgrat les insidioses declaracions de 
l'oposició”.

Pròximament, l'executiu municipal dona-
rà a conèixer la decisió final sobre el solar 
en què se situaran les noves instal·lacions 
al Port per a, en una segona fase, cons-
truir la nova infraestructura sanitària. De 
fet, ha assegurat, “el pla funcional ja està 
redactat per l’Hospital La Plana i contem-
pla tres consultes de medicina familiar i 
àrees de pediatria, extraccions, urgències 
i administració.

Rius ha recordat que el consultori de 
l'avinguda de la Mediterrània, actual-
ment tancat, no presta servei des de 
2020 perquè no compleix la normativa 
ni les condicions bàsiques per a oferir 
una atenció de qualitat i perquè infrin-
geix els protocols de protecció anticovid. 
“Presenta evidents defectes estructurals 
i d'equipament, és un túnel, sense ven-
tilació, presenta deficiències en matèria 
d'accessibilitat i no disposa d'eixides 
d'emergència, i tampoc compta amb una 
zona d'aïllament de pacients contagio-
sos”, ha lamentat.

Per a la responsable d'Hisenda, aquests 
defectes van motivar que, amb la irrupció 
de la pandèmia i l'activació dels protocols 
de protecció ciutadana, “es procedira al 

tancament del Centre de Salut Auxili-
ar Mare de Déu del Carme, malgrat que 
tots som conscients que proporciona una 
gran comoditat als veïns i veïnes del Port 
per la proximitat però, primer de tot, hem 
de vetlar per la salut pública”.

ALTRES SUPLEMENTS DE CRÈDITS
Rius ha indicat que a més de la modifi-
cació de crèdits per a l'estudi del projecte 
del nou ambulatori, en el ple també se 
n’han aprovat uns altres que suplemen-
ten aplicacions pressupostàries per a 
noves despeses que puguen sorgir fins 
a final de l'exercici, o per l'increment de 
preus d'alguns serveis o productes.

Concretament s'ha referit a 400.000 eu-
ros per a atendre les quotes a partir de la 
número 8 del PAI Sant Gregori, una vega-
da que l'Ajuntament ha abonat ja fins a la 
quota número 5 i compta amb crèdit per 
a la 6 i la 7. També inclou 30.000 euros 
per a despeses diverses de Junta Local 
Fallera, per la duplicitat d'esdeveniments 
en un sol exercici derivats del canvi de da-
tes per diversos motius.

Igualment, amb la modificació de crèdit 
es destinarà 25.000 euros per a la lici-
tació del contracte de jardineria, 25.000 
euros més per a activitats culturals, i per 
al manteniment i conservació de via pú-
blica 60.0000 euros.

CONSULTORI PORT
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El fòrum d’ocupació ‘Som Talent Borriana’ 
aconsegueix 53 insercions laborals

El fòrum d’ocupació Som Talent 
Borriana, que es va celebrar el 
passat 9 de juny a la ciutat, ha do-

nat els seus fruits i dos mesos després 
de la celebració l’abast és de 53 inserci-
ons laborals aconseguides del total de 
259 ofertes d’ocupació que van oferir 
les 42 empreses col·laboradores. Això 
significa un 23% de l’oferta, segons la 
informació facilitada per les mateixes 
empreses col·laboradores.

L’alcaldessa de Borriana, Maria Josep Sa-
font, ha recordat que el 9 de juny passat 
es va realitzar a la Llar Fallera la tercera 
edició de Som Talent Borriana, el fòrum 
d’ocupació organitzat per l’Ajuntament 
de Borriana, a fi de “crear un punt de tro-
bada entre les persones demandants 
d’ocupació i aquelles empreses que bus-
quen nous professionals i talents per a 
incorporar a la seua plantilla”.

Així, en el fòrum de juny a Borriana es va 
aconseguir un “considerable impacte, 
tant per a les empreses com per a les 
persones que busquen ocupar-se”, ha 
indicat. Concretament, es van oferir un 
total de 259 ofertes d’ocupació per part 
de 42 empreses col·laboradores, a què 
es van presentar 2.130 candidatures, de 
les quals 903 complien els requisits i van 
ser assignades per a la realització d’una 
entrevista, durant el matí de la marató 
d’entrevistes organitzat per l’Ajunta-
ment a través de l’Agència de Desenvo-
lupament Local.

La trobada es va organitzar com una 
marató d’entrevistes que es va celebrar 
el dijous 9 de juny de 9h a 14h a la Llar 
Fallera de Borriana, on es van donar cita 
prop de 1.000 persones de la província, 
desenes de directors de recursos hu-
mans d’empreses que buscaven incor-
porar-hi nous talents i una altra desena 
d’entitats d’ajuda i suport a persones en 
situació de desocupació.

Tenint en compte les dades de partici-
pació i els resultats obtinguts en relació 
a les insercions en el món laboral, Safont 

considera el Som Talent Borriana com “un 
dels fòrums d’ocupació més importants 
de la província de Castelló i una de les mi-
llors iniciatives que existeixen en el nostre 
entorn econòmic per a millorar l’ocupabi-
litat de les persones”.

També ha destacat d’aquesta tercera 
edició del Fòrum d’Ocupació, el nou for-
mat d’aquest esdeveniment perquè “ha 
generat un gran nombre d’oportunitats 
laborals i ha fet aflorar el talent de les per-
sones, la possibilitat de mantindre una 
entrevista de treball amb qualsevol de les 
empreses col·laboradores” i, a més, que 
les persones participants “hagen tingut 
oportunitat de mantindre un contacte di-
recte amb els departaments de recursos 
humans de les empreses”.

Sobre aquest tema, ha assegurat que 
aquesta edició “ha sigut tot un èxit amb el 
nou format de marató d’entrevistes que, 
sens dubte, repetirem en més ocasions”, 
i ha manifestat que des de l’Ajuntament, 
“tenim un compromís ferm amb el foment 
de l’ocupació entre les persones que es 
troben en situació de desocupació, i fent 
aquest tipus de trobades facilitem que to-
tes elles puguen trobar un treball d’acord a 
les seues necessitats i al seu perfil”.

D’una altra banda, ha valorat l’avaluació 
arreplegada en les enquestes que es van 
realitzar tant a les persones participants 
com a empreses, que ha donat un resul-
tat “molt positiu” i que, segons el parer de 
Safont, “serveix de motivació, juntament 
amb els bons resultats de col·locació, per 
a seguir organitzant aquest tipus d’activi-
tats a la nostra ciutat en un futur.

Es tracta d’una activitat laboral dissenya-
da especialment per a persones que estan 
buscant treball, en una “marató d’entre-
vistes” per a cobrir ofertes d’ocupació pre-
sentades per empreses del sector econò-
mic de Borriana i de la rodalia.

Al llarg de la jornada del fòrum de juny, 
les diferents empreses col·laboradores 
van estar realitzant entrevistes laborals 
i processos de selecció en el mateix Fò-
rum d’Ocupació, amb una oferta prèvia 
de llocs de treball que es va publicar en 
el formulari d’inscripció a l’acte. Les per-
sones assistents van poder vore amb 
anterioritat totes les ofertes publicades 
en la pàgina web, i inscriure’s en les que 
els van semblar més interessants se-
gons el seu perfil.

OCUPACIÓ



L’Ajuntament facilita la contractació de més 
d’un centenar de persones desocupades en 

el primer semestre de 2022

L’Ajuntament, a través de la Regidoria 
de Polítiques Actives d’Ocupació, ha 
aconseguit contractar en el primer 

semestre d’enguany més d’un centenar 
de persones amb diversos programes 
d’ocupació posats en marxa pel consis-
tori amb subvencions econòmiques d’al-
tres organismes i amb aportació pròpia, 
per a fomentar l’ocupació i el desenvolu-
pament local amb la inserció en el mercat 
laboral.

La regidora de Polítiques Actives d’Ocu-
pació, Esther Meneu, ha indicat que amb 
aquests programes finançats per diver-
ses institucions “donem resposta a les 
necessitats específiques del municipi 
amb l’execució de projectes encaminats 
a reduir l’impacte en la desocupació i per 
al desenvolupament local”.

En concret, aquestes ajudes han fet pos-
sible la contractació de personal tècnic, 
personal docent, joves per a millorar 
l’experiència professional o persones 
desocupades sense qualificació per a 
poder millorar la seua ocupabilitat men-
tre reben un salari, i altres despeses ne-
cessàries per al desenvolupament dels 
projectes.

El govern local, ha assegurat Meneu, “ha 
explotat les possibilitats de generació 
d’ocupació captant fons europeus i con-
corrent a programes de la Generalitat 
Valenciana, de la Diputació de Castelló i 
del Govern d’Espanya”.

De manera que Borriana compta amb 
set programes d’ocupació impulsats per 
l’Ajuntament gràcies al treball de la Re-
gidoria de Polítiques Actives d’Ocupació 
i el departament de l’AEDL municipal, 
que han suposat una inversió global en 
aquests sis primers mesos de l’any que 
s’eleva a 1.677.655 euros, dels quals 
1.264.458 euros (el 70,81%) són apor-
tats per altres organismes a través de 
subvencions i 413.197 euros pel mateix 
consistori.

Això ha sigut possible gràcies al finan-
çament dels programes d’ocupació de la 

Generalitat Valenciana Ecovid, Empuju, 
Explus i tallers d’ocupació; el Pla d’Ocu-
pació 2022 de la Diputació Provincial, i 
el programa de foment d’ocupació agrà-
ria del Servei Públic d’Ocupació Estatal 
(SEPE).

D’aquesta manera, durant el primer se-
mestre d’enguany s’han contractat un 
total de 107 persones desocupades. De 
les quals, gràcies als convenis de col·la-
boració amb el SEPE, durant els mesos 
de juliol i agost 51 treballadors agraris 
estan fent treballs de condicionament i 
neteja de camins rurals.

Igualment, a través de la subvenció con-
cedida a través del Pla d’Ús de la Dipu-
tació, actualment i fins al pròxim 30 de 
setembre hi ha contractades 2 persones 
encarregades de la neteja de les passarel-
les de les platges, per a mantindre-les en 
estat òptim durant l’època estival.

En relació als programes d’ocupació 
en col·laboració amb el Servei Valencià 
d’Ocupació i Formació (LABORA), con-
tinua en marxa el Taller d’Ocupació Riu 
Anna IV, que compta amb 25 persones, 
de les quals 20 formen part de l’alumnat 
i 5 de l’equip docent i direcció.

Quant als programes Empuju i Ecovid, 
dirigit a persones desocupades menors 
de 30 anys i majors d’aquesta edat, res-

pectivament, continuen prestant serveis 
en les dependències municipals 16 tre-
balladors/es en diferents departaments.

A més, l’Ajuntament també té previst 
contractar a través del programa finan-
çat per la Generalitat Valenciana Explus, 
per a persones aturades majors de 30 
anys, 9 persones més en diferents àrees 
com ara pintor, peó de cementeri, auxi-
liars administratius, conserges, tècnics 
d’animació sociocultural i turisme.

De la mateixa manera, i gràcies al pro-
grama Empuju per a persones atura-
des menors de 30 anys, des de finals 
d’agost han començat a prestar servei 
4 persones en diferents ocupacions 
com ara obrer, auxiliar administratiu, 
tècnic en sistemes microinformàtics i 
periodista.

Meneu ha recordat que, des de 2015, 
les polítiques de foment d’ocupació “són 
una prioritat per a l’equip de govern, i ha 
incrementat la gestió i els recursos des-
tinats als diferents programes d’ocupació 
i formació”. De fet, ha precisat, els recur-
sos municipals previstos pels governs 
municipals anteriors fins al 2015 eren de 
54.000 euros aproximadament, i d’allà 
cap ací s’han incrementat fins a aconse-
guir 360.000 en els últims exercicis, i 1,6 
milions comptant amb el finançament 
d’altres organismes.

OCUPACIÓ
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Nova edició de les Escoles 
Esportives en una aposta decidida 

per l’activitat física
L’Ajuntament ha preparat una programació esportiva completa per al pròxim curs 2022/23

L’Ajuntament, a través del Ser-
vei Municipal d’Esports (SME), 
han presentat una nova edició 

de les Escoles Esportives per al curs 
2022/23. L’objectiu d’aquesta progra-
mació és impulsar i divulgar la pràctica 
esportiva, els hàbits saludables i la di-
versió entre els escolars de la localitat.

La Regidoria d’Esports ha presentat les 
activitats esportives que comprenen 
cinc programes diferents centrats en 
la psicomotricitat, tècniques bàsiques 
dels esports, detecció i selecció de ta-

lents i consells per a trobar l’esport que 
més s’adeqüe a les seues caracterís-
tiques.

D’aquesta manera, durant el curs es-
colar, els més xicotets adoptaran hà-
bits de vida saludable i competiran 
d’una forma sana i en equip, sempre 
amb l’objectiu de divertir-se. Les acti-
vitats es duran a terme en les instal·la-
cions dels centres escolars i les instal-
lacions esportives municipals. L’horari 
serà de 17.15h a 18.15h o de 16.30h a 
17.30h, depenent del programa.

En aquest sentit, el tinent d’alcalde 
i regidor d’Esports, Vicent Aparisi, 
ha afegit: “Estem molt contents de 
poder presentar un any més la pro-
gramació d’Escoles Esportives per al 
pròxim curs”. “Des de l’equip de go-
vern continuem apostant per aquest 
tipus de programacions esportives 
que són saludables per al desenvo-
lupament físic i mental dels xicotets 
i, a més, els ajuda a relacionar-se”, ha 
afegit l’edil.

Les persones interessades poden 
consultar tota la informació relaci-
onada amb la programació, tarifes i 
horaris en el Servei Municipal d’Es-
ports en <www.burriana.es>. El for-
mulari d’inscripció està disponible en 
<https://bit.ly/3dADIEt>.

PROGRAMACIÓ ACTIVITATS
La programació es divideix en cinc 
blocs que comprenen activitats de 
psicomotricitat, per a 2n i 3r d’edu-
cació Infantil, que enfoquen el treball 
a ajudar l’alumnat a dominar els mo-
viments corporals d’una forma sana. 
També es realitzarà un programa 
d’iniciació al món de l’esport per a 1r i 
2n de Primària en el qual es desenvo-
luparan tècniques bàsiques dels dife-
rents esports amb activitats a través 
de jocs.

A més, es durà a terme un programa 
de formació de talents per a 3r i 4t de 
Primària en què s’ajudarà l’alumnat a 
trobar l’esport més adequat a les se-
ues característiques. Així mateix, es 
realitzarà un programa de detecció de 
talents per a 5è i 6è de Primària en 
què es pretén promoure la participa-
ció de l’alumnat en activitats físiques 
i la selecció de talents per a l’alumnat 
de l’ESO, de 1r a 4t.

ESPORTS



Executat el 65 per cent del Pla de 
renovació de les xarxes de proveïment i 

clavegueram de 2022
El regidor de Serveis Públics i representants de Facsa han visitat els últims treballs que 

s’estan realitzant en diferents carrers del municipi

L 'Ajuntament i Facsa, empresa 
concessionària del servei d’aigües 
en la localitat, continuen optimit-

zant les infraestructures públiques 
de diferents punts del nucli urbà del 
municipi per a millorar la qualitat i la 
garantia del subministrament d’aigua. 
Actuacions que segons ha manifestat 
el regidor de Serveis Públics, Vicent 
Aparisi, “continuen sent un objectiu 
fonamental per al consistori”.

Vicent Aparisi i representants de Facsa 
han visitat al mes d’agost els últims 
treballs de renovació de la xarxa de 
proveïment i clavegueram, que en 
aquests moments s’estan realitzant 
als carrers dels Arbrets, Llaurança i 
Víctor Marín Puig, Mare de Déu dels 
Àngels i Pablo Ruiz Picasso. Actuaci-
ons executades per Facsa en el marc 
de les Obres de renovació i millora de 
les infraestructures del servei de pro-
veïment d’aigua potable i clavegueram 
de Borriana de l’any 2022.

Durant aquest any i fins ara, s’ha exe-
cutat aproximadament un 65 per cent 
del Projecte d’Obres 2022, i ja s’han 
finalitzat les canalitzacions i conducci-
ons per al proveïment d’aigua potable i 
clavegueram als carrers Begís, Penís-
cola, Viver, Sant Leandre i Almesies; en 
diversos carrers del barri la Bosca com 
Albacete, Alacant, mossén Elies Millán, 
doctor Fleming i cardenal Benlloch i, 
finalment, als carrers Sant Pasqual i 
Sant Xotxim.

A més, les obres previstes per a iniciar 
al mes d’agost se centren en els car-
rers Sant Carles, les Eres i Santa Irene.

En aquest sentit, el regidor de Serveis 
ha destacat que tots aquests treballs 
“garanteixen el subministrament als 
veïns del municipi durant els pròxims 
anys” i estan emmarcats en el Pla Di-

rector de 2022 que, dotat amb una 
inversió que ascendeix a 1.061.872 
euros, recull les obres de renovació 
i millora de la xarxa d’aigua potable i 
clavegueram per a enguany.

Sobre aquest tema, Aparisi ha indicat 
que l’Ajuntament i Facsa mampren-
dran enguany la renovació integral de 
més de 5.500 metres de conduccions i 
canalitzacions i 420 connexions”, amb 
la finalitat de “millorar la qualitat i ga-
rantir-ne els serveis d’aigua potable i 
clavegueram”, així com per a “afavorir 
la mobilitat a peu i la seguretat viària 
pública, perquè encara que la prioritat 
és la renovació de les xarxes, el con-
sistori ha considerat oportú aprofitar 
aquests treballs per a adequar algunes 
voreres i vials”.

Per part seua, des de Facsa han desta-
cat que aquesta actuació, que se suma 
a altres inversions de renovació de la 
xarxa de proveïment d’aigua potable 
ja concloses, i la resta de projectes 
que es desenvoluparan en els pròxims 
anys, integren la triple perspectiva de 

la sostenibilitat i representen “impor-
tants beneficis en la qualitat del ser-
vei d’aigua a les i als borrianencs, que 
optimitzarà el rendiment de la xarxa 
de distribució i disminuiran les pèrdu-
es d’aigua en les xarxes de proveïment, 
la qual cosa suposa, a més, afavorir la 
cura del medi ambient”.

CLAVEGUERAM
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El nou edifici que albergarà els 
Serveis Socials municipals, preparat 

per a ser equipat

Borriana va celebrar el dissab-
te 16 de juliol la festivitat de 
la Mare de Déu del Carme, la 

patrona dels mariners. Els veïns del 
Port van eixir als carrers per a hon-

rar la seua Marededeu en una senti-
da processó marinera.
Amb l’alcaldessa de Borriana, Ma-
ria Josep Safont, i les Reines Falle-
res, Sandra Candau i Ana Giménez, 

al capdavant, i amb la participació 
de veïns i veïnes, representants de 
la corporació municipal, confrares, 
feligresos i membres de l'associa-
ció de festes, a més dels xiquets i 
xiquetes de comunió, es va celebrar 
la tradicional i popular processó del 
Carme.
La jornada es va iniciar amb una 
Missa major al matí, amb la proces-
só marinera de vesprada, per a fina-
litzar amb una missa a la vesprada i 
el cant de la Salve Marinera. La pro-
cessó és un dels actes més tradicio-

L’Ajuntament ha acabat les obres de reforma integral de l’edifici de l’antic 
ambulatori del carrer València per a reubicar i concentrar els Serveis Socials 

municipals i mantindre les oficines del CAISS

Es tracta d’una actuació cofinançada al 50% pel Fons Europeu de Desenvolupament 
Regional (Feder), dins de l’Estratègia de Desenvolupament Urbà Sostenible i 

Integrat (Edusi)

SERVEIS SOCIALS



nals del dia del Carme, en què, des-
prés de dos anys sense poder eixir, 
la Mare de Déu a muscles dels ma-
riners va eixir a la mar en homenat-
ge als mariners i les marineres que 
hi treballen cada dia, com a mitjà de 
vida de moltes famílies de Borriana 
i com a record de tota la gent de mar 
que avui ja no està.

També la Federació de Comerç de 
Borriana, amb l'Ajuntament de Bor-
riana, va celebrar la primera Fira del 
Carme, de 18h a 24h en l'avinguda 
de la Mediterrània al Port, amb la 
participació de 21 comerços, su-
mant-se així als tradicionals i popu-
lars festejos a l’entorn de la celebra-
ció de la festivitat de la Mare de Déu 
del Carme al Port de Borriana.

La iniciativa va comptar, a més, amb 
activitats de dinamització com ara 
tallers, contacontes i jocs de tau-
la durant tota la jornada de la fira i 

l'estand de pols Ninots (gelats ar-
tesanals).

Un dia abans, divendres, es va re-
alitzar el tradicional trasllat de la 
imatge de la Mare de Déu, sota un 
mantell de flors i acompanyada pels 
fidels i devots, després de celebrar 
la novena que anuncia l'inici dels 
dies de devoció en honor a la patro-
na dels mariners. 

SERVEIS SOCIALS
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Festes Santa Bàrbara

Els festejos a Santa Bàrbara ce-
lebrats durant l’agost a les Al-
queries de Santa Bàrbara han 

tornat enguany al seu esplendor amb 
espectacles pirotècnics, sopars de pa 
i porta, actuacions i el tradicional i ge-
nuí festeig taurí Bou en corda.

Enguany, a més, dissabte 27 el camí 
la Cossa es va omplir amb més de 40 
cadafals habilitats perquè milers de 
persones pogueren assistir al bou en 
corda Pañoleto, l’espectacular bou de 

la ramaderia Partido de Resina en-
cordat amb una corda de més de 100 
metres amb els colors blau i blanc de 
la divisa sevillana.

El diumenge 28 d’agost es va cele-
brar la tornada de la imatge de Santa 
Bàrbara a l’ermita, des de l’Alqueria 
de Ferrada, amb una missa solemne 
en què va participar el cor del col·legi 
major Sant Iago de València i la pro-
cessó tradicional per la rodalia de 
l’ermita. 

FESTES D'AGOST



Festes del Grau

Els actes religiosos combinats  
amb revetles, sopars i amb di-
ferents actuacions, han tornat 

enguany per a les Festes d’agost del 
Grau, dedicades a la Mare de Déu de 
la Misericòrdia, organitzades per la Co-

missió de Festes, Cultura i altres Acti-
vitats de Veïns del Grau de Borriana, 
amb la col·laboració de l’Ajuntament.

Com cada estiu, el Grau es va omplir de 
fervor i de festa, i és que el barri marí-
tim va celebrar la festivitat de la Mare 
de Déu d’Agost dedicada a la Mare de 
Déu de la Misericòrdia, que va tindre 
com a actes centrals la missa a l’aire 
lliure, a la Torre de la Mar, i la posterior 
processó que va portar la imatge de la 
Misericòrdia pels carrers del barri i fins 
a l’ermita de la qual és titular a la vora 
del l’Estany de la Vila o Clot de la Mare 
de Déu, on va culminar la processó  
amb una Salve.

En els diferents actes van participar 
centenars de persones, entre les quals 
hi havia una important representa-
ció del govern municipal presidit per 
l’alcaldessa de Borriana, Maria Josep 
Safont, i les reines falleres de 2022, 
Sandra Candau i Ana Giménez. 

FESTES D'AGOST

16 |  17



L’Arenilla participa en els festivals de 
Moral de Calatrava (Castella-la Manxa) 

i Buja (Itàlia)

Rafael Arribas reelegido como 
Juez de Paz 

El grup de danses tradicionals l’Are-
nilla de Borriana es va desplaçar a 
la localitat manxega de Moral de 

Calatrava per a participar en la 10a edi-
ció del Festival Nacional de Folklore, que 
va tindre lloc el 16 de juliol, juntament 
amb el grup de Calzada de Calatrava i el 
grup amfitrió local, Aires de Moral.

Per una altra banda, i pocs dies més 
tard, del 28 de juliol a l’1 d’agost, el 
grup es va desplaçar a la localitat ita-
liana de Buja, a la regió del Friül, on va 
participar en el festival Butinle in Sta-
jare 2022 - Incontro della Cultura Pop-
polare Europea.

Durant els dies del festival, el grup 
l’Arenilla va poder mostrar la música i 
balls tradicionals valencians a través 
de les diferents desfilades i actuaci-
ons pels carrers i places de Buja, on 

Por acuerdo del Tribunal Superior 
de Justicia de la Comunidad Va-
lenciana en fecha 13-7-2022 

ha sido nombrado Juez de Paz titular 
D. Rafael Arribas Abella, al haber sido 
elegido por acuerdo del Ayuntamiento 
de Burriana en fecha 2-6-2022, por 
unanimidad.

Posteriormente y en cumplimiento de 
lo previsto en la Ley Orgánica del Poder 
Judicial se publicó su nombramiento 
en el Boletín Oficial de la Provincia de 
Castellón y tomó posesión del cargo de 
Juez de Paz ante la Sra. Decana de los 
Juzgados de Vila-real el 8 de agosto del 
presente año.

El mismo ya desempeñaba el cargo de 
Juez de Paz desde el 23 de mayo de 
2018, cargo para el que ha sido reele-
gido por cuatro años más.

l’agrupació borrianenca va compartir 
escenari amb grups provinents d’Eslo-
vàquia i Letònia i amb el grup organit-
zador, Balarins di Buje.

Aquesta és la tercera vegada que el 
grup representa Borriana a Itàlia, a més 
d’haver participat també en festivals 
internacionals del País Basc, Portugal, 
França, Bèlgica, Anglaterra, Eslovènia, 
Croàcia, Lituània i el Canadà. 

PARTICIPACIÓ CIUTADANA



El govern municipal ultima el projecte 
d’obra per més de 2 milions d’euros del 

carril bici del Port al Grau
S’ha reunit amb les associacions de veïns i membres de l’oposició per a presentar-los el 

projecte i escoltar suggeriments

E l govern municipal s’ha reunit amb les associacions de 
veïns del Grau, Serratella, veïnat del Port i els grups de 
l’oposició per a ultimar els últims aspectes del projecte 

municipal de connexió del carril bici del vial del Port amb el 
vial del Grau per l’avinguda Mediterrània.

Aquest projecte, amb un pressupost de més de 2 milions 
d’euros té com a finalitat la construcció d’un carril ciclovianant 
amb un traçat que discorrerà pel costat de la mar. Una vegada 
completat, permetrà tancar l’anell ciclopeatonal de salut entre 
la ciutat i la zona marítima. La primera fase abastarà el tram 
entre la carretera del Port i el carrer Joan Carles I, tram en què 
no hi ha cap afecció amb la zona del domini públic maritimo-
terrestre, mentre que en el cas del segon tram, fins al Grau, 
caldrà esperar a tindre tots els permisos de Costas.

L’executiu municipal està a l’espera de poder traure el pro-
jecte a licitació les pròximes setmanes. D’aquesta manera, 
Borriana gaudirà d’una nova secció viària amb una vorera 
de 4 metres d’ample a la qual se li adossa una línia d’apar-
caments de 2,2 metres d’ample.

En aquest sentit, el regidor de Serveis Públics i Zona Ma-
rítima, Vicent Aparisi, ha destacat: que “es essencial per a 
aquest equip de govern escoltar activament i rebre les pro-
postes de les associacions de veïns i poder ultimar entre tots 
el projecte del carril ciclovianant”.

Per part seua, el regidor d’Urbanisme i Sostenibilitat Medi-
ambiental, Bruno Arnandis, ha ressaltat que la construcció 
d’aquest carril “suposa amplis beneficis quant a mobilitat i 
seguretat ciutadana”. “Evitarem la demora en l’execució de 

les obres amb l’exclusió momentània de la zona on es ne-
cessitaria autorització o concessió de Costes”, ha afegit.

Així, la calçada amb 2 carrils de circulació, de 3,25 metres ca-
dascun, separarà l’espai reservat per a vianants i bicicletes. 
Els canvis en la col·locació d’una canonada d’impulsió d’aigua 
potable de polietilé que substituirà l’actual de fibrociment, 
així com noves canalitzacions i bombaments per a l’evacu-
ació d’aigües residuals i pluvials suposaran una millora de 
cara a les pluges i possibles inundacions. A més, es col·loca-
ran bancs, papereres, nou enllumenat i s’està estudiant la 
col·locació d’arbres després de la petició dels veïns. 

URBANISME
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La vuitena edició del festival emac. se 
celebrarà del 10 al 12 de febrer de 2023

L’organització i l’Ajuntament esperen que siga una edició de gran nivell artístic i musical

L 'Ajuntament i l’organització 
del festival emac. han presen-
tat les dates de la vuitena edició 

d’aquesta trobada artística i musical 
de gran nivell. Els dies 10, 11 i 12 de 
febrer el festival omplirà els carrers de 
música centrant la programació en el 
CMC la Mercè.

La part musical del cartell serà pre-
senda en les xarxes socials oficials de 
l’Ajuntament de Borriana, Cultura Bor-
riana i emac el dia 12 de novembre a 
les 9.30h. L’esdeveniment cultural tor-
narà a comptar amb els seus escenaris 
fetitxe, en què el CMC la Mercè serà el 
centre de l’activitat, tant per als con-
certs en el escenari Amfiteatre, al jardí 
arqueològic amb l’escenari emac. que 
està sota un procés intens de reforma 
i actualització, a més la plaça la Mer-
cè, amb l’escenari Plaça, amb horaris 
semblants als d’edicions anteriors.

En aquest sentit, el regidor de Cultura, 
Patrimoni, Agricultura i Normalització 
lingüística, Vicent Granel Cabedo, ha 
destacat: “Borriana es consolida com 
a referent cultural de la província en la 
seua aposta per festivals de gran valor 
artístic i cultural com l’emac.”. “Continu-

em treballant per organitzar activitats 
culturals referents en les quals es ma-
nifesta la resposta positiva de la ciuta-
dania”, ha afegit l’edil.

Així, el festival emac. conjuga una fira 
d’art amb programació musical tant en 
format concerts com sessions de dj’s 
en tres dies realment intensos a Borri-
ana. Aquesta edició ve amb el reforç de 
la col·laboració amb Estrella Damm que 

serà de nou cervesa oficial de l’emac.

L’organització de l’esdeveniment ja 
treballa tant en el cartell musical com 
en l’artístic de la vuitena edició, amb el 
qual espera tornar a sorprendre el pú-
blic. A partir del 12 de novembre ja es 
podran enviar les sol·licituds per a par-
ticipar en el emac.art 2023, en aqueixa 
data es donaran tots els detalls sobre 
la fira d’artistes. 

CULTURA



Charo López encapçala una nova 
programació de cultura amb grans 

novetats

L’Ajuntament ha donat a conèixer, en 
els punts d’informació instal·lats en 
diferents tòtems publicitaris repartits 

per la ciutat, l’avanç de la nova programa-
ció preparada per la regidoria de Cultura 
per als mesos de setembre, octubre, no-
vembre i desembre, en els quals sobreïx 
com a funció més destacada l’actuació de 
la veterana actriu Charo López el diumen-
ge 30 d’octubre a les 19h al Teatre Payà 
amb l’espectacle Verso a verso, en què 
comparteix escenari amb el baríton Luis 
Santana i el pianista Víctor Carbajo.

En aquesta programació també s’inclou 
una nova edició d’El Cuc, vist l’èxit de la 
versió teatral de l’anterior temporada, ara 
tindrà una versió musical amb l’actuació 
dels artistes més destacats del panora-
ma de la música infantil.

Així, Ramonets actuarà el divendres 7 
d’octubre; Trobadorets el divendres 14 
d’octubre; el dia 21, també d’octubre, 
serà el torn de Dàmaris Gelabert, i tan-

carà el cicle el dilluns dia 31 d’octubre 
Dani Miquel amb una edició especial del 
seu espectacle De por, amb motiu de Ha-
llowen. Tots els concerts es faran a la pla-
ça de la Mercè a les 18h i seran gratuïts.

A més, es preveu una nova proposta amb 
el nom Llum Borriana, que combina la 
música i el patrimoni local, que es realit-
zarà els dies 28, 29 i 30 d’octubre, i la Fira 
del Llibre tornarà pels voltants del CMC la 
Mercè els dies 20, 21 i 22 d’octubre.

EXPOSICIONS
Quant a les exposicions, en seran tres 
les que s’instal·laran a la sala del CMC la 
Mercè. El divendres 2 de setembre a les 
19h l’artista local Ester Gradolí  presenta 
la mostra “Entre pensar i sentir”.

Les propostes expositives continua-
ran amb Amat Bellés, que inaugurarà la 
seua exposició el dijous 27 d’octubre en 
les 19h. L’any es tancarà amb la tercera 
edició d’Univers Playmobil Borriana, una 
creació de l’Associació Aesclick per a la 
sala d’exposicions del CMC la Mercè, que 
s’inaugurarà el divendres 9 de desembre 
en les 19h.

CONCERTS
En l’apartat musical, el dissabte 17 de se-
tembre a les 19h a l’Auditori Juan Varea 
tindrà lloc el Concert del Cor Carnevale i 
la Schola Cantorum, i a les 21h al Teatre 
Payà actuarà Rafa Maza amb l’especta-
cle Fabiolo Connection.

ACTIVITATS A L’OCTUBRE
D’altra banda, el dissabte 1 i el diumen-
ge 2 d’octubre, a les 19h la companyia 
Rodolant Teatre presentarà en el Teatre 
Payà l’espectacle d’acrobàcies Las 2 ro-
sas de Zafiria.

A més a més, per a la festivitat del 9 d’oc-
tubre a les 12.30h a la plaça Major, estan 
previstes les actuacions de la banda sim-
fònica de l’Agrupació Filharmònica Bor-
rianenca, el grup de danses tradicionals 
l’Arenilla, la Colla de Dolçainers i Tabale-

ters i ballaran els gegants de l’associació 
de Gegants i Cabuts de Borriana. A la ves-
prada, a les 19h en el CMC la Mercè tindrà 
lloc la presentació del primer volum de la 
Història de Borriana en còmic de Pedro 
Cifuentes i Vicent Perarnau.

El dissabte 22 d’octubre a les 22h al 
Teatre Payà tindrà lloc el concurs de 
Playbacks que organitza la falla Don Bos-
co, i per al dilluns 24 d’octubre la Biblio-
teca Pública Municipal ha preparat una 
jornada de portes obertes amb visites 
guiades a les 16h i a les 19.30h.

NOVEMBRE I DESEMBRE
En l’apartat de dansa, la companyia Va-
lència Dancing Forward portarà al Teatre 
Payà el nou muntatge VDF2022, el di-
vendres 25 de novembre a les 20.30h. La 
primera setmana de desembre el grup 
de teatre de la falla Quarts de Calatrava 
representarà el musical &Julieta al Teatre 
Payà. Serà el divendres dia 2 a les 22h, i el 
dissabte 3 i el diumenge 4 a les 18h.

El dissabte 10 de desembre, a les 20.30h, 
Juan Amodeo portarà a l’escenari del Te-
atre Payà l’espectacle Avangelio, i el diu-
menge dia 11 de desembre a les 19h a 
l’Auditori Juan Varea tindrà lloc el concert 
de Raül Traver i Alexander Yakovlev. 

CULTURA
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El Ple aprova el Pla Local de Joventut 
2022-2025 amb 122 mesures específiques

Conté 9 eixos estratègics i 33 línies d’acció, i parteix de l’anàlisi de la realitat 
juvenil del municipi

La corporació municipal va apro-
var l’11 d’agost en sessió plenà-
ria el Pla Local de Joventut (PLJB) 

2022-2025 presentat pel govern mu-
nicipal, que conté 9 eixos estratègics, 
33 línies d’acció imprescindibles i 122 
mesures específiques, i suposa “un full 
de ruta per a definir, impulsar, coordi-
nar, desenvolupar i implementar les 
Polítiques de Joventut al nostre muni-
cipi en els pròxims anys”, segons ha de-
fensat la regidora de l’àrea de Joventut, 
Lluïsa Monferrer.

El PLJB, ha assegurat, naix de la ne-
cessitat de planificar adequadament 
les polítiques de joventut, per a la 
qual cosa s’ha partit de l’anàlisi de la 
realitat, la detecció de necessitats, 
la formulació d’objectius, el disseny, 
implementació i avaluació de serveis, 
programes i accions”. Basant-se en els 
principis “d’integritat, transversalitat 
i innovació”, amb la finalitat d’oferir a 
la joventut de Borriana “millors con-
dicions en el desenvolupament dels 
seus respectius projectes de vida, ga-
rantint-los la igualtat d’oportunitats i 
estimulant l’exercici de la ciutadania 
activa”.

El document aprovat, segons ha mani-
festat Lluïsa Monferrer, és “una aposta 
pel treball en polítiques de joventut in-
tegrals de totes les àrees municipals, 
perquè les accions dirigides a la pobla-
ció jove siguen més eficients, i incidis-
quen de manera transversal en la vida 
de les persones joves”. No obstant això, 
ha puntualitzat, a causa de la pròpia 
naturalesa i característiques canviants 
de la realitat juvenil, “és un document 
obert, dinàmic i viu que es revisarà i 
s’adequarà a la realitat canviant, a la 
problemàtica i a les necessitats i el 
context de la joventut de Borriana”.

Segons ha explicat Monferrer, per a 
l’elaboració s’ha partit d’una diagnosi 
“fruit de la visualització de les políti-
ques de joventut del municipi i d’un 
procés participatiu amb el teixit associ-
atiu local, que ja han donat molts fruits, 
alguns tan importants com la creació 
del Consell Local de la Joventut”.

Un treball, ha continuat, que va comen-
çar fa uns anys i en què s’han implicat 
i intervenen totes les àrees municipals 
i agents socials, que ha comptat amb 
la implicació d’11 entitats o col·lectius 
i, durant aquest procés, algunes de les 
122 mesures especifiques que con-
templa ja s’han posat en marxa i s’es-
tan desenvolupant al municipi.

Per a la responsable de Joventut, el 
document significa “un primer pas, un 
punt de partida que ens ajuda a es-
tructurar de manera eficient, a obrir 
noves perspectives i a triar la millor 
manera d’arribar a la població jove 
de la nostra ciutat”. La principal mis-
sió, per tant, d’aquest Pla de Joventut 
consisteix a “fer costat a la joventut i 
facilitar la realització d’un projecte de 
vida, a través de sis accions fonamen-

tals: informar, orientar, derivar, acom-
panyar, prestar serveis i promoure les 
persones joves”.

Es tracta d’un primer pas per a “treba-
llar de manera òptima i eficaç les polí-
tiques de joventut, amb la planificació 
adequada, amb una anàlisi de la reali-
tat i de les necessitats; però, sobretot, 
des d’una metodologia d’investiga-
ció-acció, en què els processos ja es 
converteixen en resultats”.

El PLJB 2022-2025 pretén, segons el 
parer de l’edila de Joventut, desenvo-
lupar “polítiques juvenils del municipi 
participades i inclusives, posant al seu 
abast tota una sèrie de ferramentes 
(entitats, espais, serveis, activitats, 
etc.) que els ajude en la configuració 
del seu projecte de vida”.

Per a la qual cosa, ha adduït, “partim 
d’una anàlisi de la realitat juvenil per 
a poder desenvolupar una estratègia 
basada en objectius que atenguen 
les necessitats reals de la joventut, i 
conèixer quina és la percepció sobre les 
problemàtiques que més els afecten i 
quina visió de futur tenen per a soluci-
onar-les”. 

JOVENTUT



Borriana (1979-2023)
Capítol 9

JOAN MOLÉS

Marina del Port de Borriana realitzada per la Generalitat Valenciana 

LEGISLATURA 2003-2007
A) GOVERN EN MAJORIA ABSOLUTA DEL PP

1. Alfonso Ferrada Gómez (PP) Alcalde
2. Jose R. Calpe Saera (PP) Cultura
3. Ana Montagut Borillo (PP) Joventut/ Ocupació
4. M. Ángeles Vicent Saera (PP) S. Socials/ Sanitat
5. Javier Perelló Oliver (PP) Urbanisme/ Obres
6. Pedro Sancerni Oliván (PP) Festes
7. Juan Granell Ferré (PP) Personal/ Règim Interior
8. José Ferrer Ferrer (PP) Hisenda
9. José Devís Piera (PP) Esports

10. Mariola Aguilera Sanchis (PP) Comerç/ Mercat/ Consum
març 2007, Juan Fuster Torres (PP)

11. Francisco Isach Benedito (PP) Agricultura/ M. Ambient/ Policia

1. Cristina Carrasco Parra (PSPV-PSOE) Portaveu
abril 2005, Cristina Rius Cervera (PSPV-PSOE)

2. Iolanda Porcar Boix (PSPV-PSOE)
3. Salvador Molina Giménez (PSPV-PSOE)
4. Vicente Chiva Palmer (PSPV-PSOE)
5. José M. Fernández Olivencia (PSPV-PSOE)
6. Rosa Marco Chordá (PSPV-PSOE)
7. Rafael Amorós Amiguet (PSPV-PSOE)

1. Mercedes Giménez Mondragón (UV) Portaveu
2. Vicente Tornador Navarro (UV)

1. Josep M. Ros Blasco (Bloc) Portaveu

B) INCIDÈNCIES:

Directora del BIM, Ana Montagut

Setembre 2003, remodelació de regidories
· Ana Montagut.  Joventut /Ocupació /Hisenda
· Juan Granell. Personal/ R. Interior/ M. Ambient/ Agricultura
· Francisco Isach. Policia/ Turisme
· José Ferrer. Educació/ Activitats

Abril 2005, dimiteix Cristina Carrasco, 
la substitueix Cristina Rius.
Nova portaveu del PSPV-PSOE, Iolanda Porcar

Març 2007, dimiteix Mariola Aguilera com a regidora del 
PP, la substitueix Juan Fuster

C) INVERSIONS MÉS IMPORTANTS

• Terrassa Payà
• Col·legi Iturbi (Generalitat)
• Camp de gespa artificial al Llombai
• Posada en marxa del CEAM (Generalitat)
• Marina del Port (Generalitat)
• Ecoparc (Generalitat)

AJUNTAMENTS DEMOCRÀTICS
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Acabamos de vivir unas grandes fi-
estas patronales en las que la ciu-
dadanía ha demostrado que tenía 
muchas ganas de volver a disfrutar-
las con normalidad. También lo han 
hecho las fiestas de nuestros bar-
rios que han arrancado con fuerza 
durante el verano, de la mano de las 
asociaciones festivas y vecinales. A 
todas ellas agradecemos su esfuer-
zo, ilusión y el tiempo que dedican 
de forma desinteresada para que el 
vecindario y visitantes disfruten al 
máximo del ocio y las tradiciones. 
Los socialistas acudimos y partici-
pamos en sus actos y actividades 
como forma de reconocimiento de 
su trabajo por mantener las tradici-
ones y fomentar la actividad en nu-
estra ciudad, como no podría ser de 
otra manera. Bueno, sí. Algunos re-
presentantes de otros partidos des-
tacan por su ausencia, demostrando 
así poca sensibilidad y poco respeto 
por la gente que trabaja por nuestra 
ciudad y por el esfuerzo que realizan.
Totalmente desnortados
Entre las grandes incoherencias de 
los grupos de la oposición, tenemos 
a los que no saben dónde están, que 
votan en contra de todo sin argumen-
tar su postura y luego practican jus-
tamente aquello a lo que se oponen 
(p.e. votan en contra de la playa cani-
na y luego sus amigos se fotografían 
con sus perros en la playa). Su premi-
sa política es prohibir a la ciudadanía 
lo que ellos presumen de hacer.
Y luego están los actuales aspirantes 
del partido que gobernó Borriana du-
rante 20 años. Su empeño se basa en 
exigir todo lo que fueron incapaces de 
sacar adelante:
-  Del Arenal Sound exigen conocer los 

datos, mejorar su desarrollo y evitar 
las molestias acústicas. ¿Se puede 
ser más cínico? Cuando el PP ges-
tionaba el festival, nunca se realizó 
de acuerdo a los informes técnicos, 
nunca facilitaron los datos econó-
micos, los refuerzos en seguridad 
eran mucho menores que los actu-
ales, e incluso el juzgado condenó 
al Ayuntamiento a indemnizar a los 
vecinos con 18.000€ por no respetar 
sus derechos fundamentales, justa-
mente por molestias acústicas.

-  Sobre el terreno de 16.600m2 del 
Arenal que nunca fue del Ayuntami-

ento. ¿Se puede ser más mezquino? 
Echando la culpa al gobierno actual, 
manipulando y mintiendo diciendo 
que lo hemos perdido. Escondiendo 
que ellos mismos, el PP, rechazaron 
en 1995 la posibilidad de obtener 
gratuitamente, por cesión, los ter-
renos propiedad del Ministerio de 
Hacienda; que en 2004, dieron car-
ta blanca al Ministerio para que los 
vendiera y, en abril de 2015, firma-
ron un certificado urbanístico afir-
mando que los terrenos no estaban 
ocupados por servicios municipales 
y dando libertad al Ministerio para 
que los vendiera en subasta pública. 
Ahora dicen que, si ellos hubiesen 
gobernado, habrían ido a la subasta. 
Si hubiésemos gobernado nosotros 
en 1995, en 2004 e incluso en abril 
de 2015, la subasta no se habría re-
alizado y los terrenos serían munici-
pales hace mucho tiempo y a coste 
cero.

Debe de ser muy duro para ellos ver 
como un gobierno progresista es 
capaz de hacer en dos legislaturas lo 
que ellos fueron incapaces de hacer en 
cinco. Se ha demostrado que era cier-
to que hacer otro tipo de política era 
posible o, simplemente, que hacer po-
lítica en beneficio de la ciudadanía –y 
no de un puñado de amigos– era po-
sible, y así lo estamos demostrando.

Esa es su forma de hacer política: 
mentiras, una gestión nefasta y que-
rer cargar a los demás la responsabili-
dad de sus decisiones irresponsables. 
Y ahora, en la oposición, exigen lo que 
ellos no hicieron.

El trabajo nos avala
Mientras, los socialistas damos 
solución a los problemas reales de 
nuestros vecinos y vecinas, aquellos 
que el PP fue incapaz de ejecutar en 
20 años. Comenzando las obras tan 
esperadas de construcción de una 
pasarela fija en el Clot, realizando 
el proyecto para la inmediata ins-
talación de los Tornillos de Arquí-
medes para minimizar el efecto de 
las fuertes lluvias en la Serratella, 
dignificando los Servicios Sociales 
trasladándolos a un nuevo edificio 
amplio y renovado, haciendo una 
importante obra de rehabilitación en 
la Casa de la Cultura o construyendo 
un nuevo vial del Port al Grau que no 
solo mejorará los desplazamientos 
y dará más seguridad a las personas 
sino que, además, servirá para ins-
talar nuevos colectores necesarios 
que mejoren la evacuación de las 
aguas de la zona marítima. Esas, y 
otras muchas, son las razones por 
las que estamos en política: para 
trabajar en mejorar nuestra ciudad 
por el bienestar de todas las perso-
nas que en ella vivimos.
De esta manera, sin parar de traba-
jar y al lado de la ciudadanía de Bor-
riana, con mucha fuerza e ilusión, 
nos metemos de lleno en el último 
curso político que nos llevará al fi-
nal de esta legislatura, la segunda 
de un gobierno progresista liderado 
por nuestra alcaldesa, Maria Josep 
Safont.

SOLO TRABAJANDO SE HACE CAMINO

Contáctanos,
psoe@burriana.es

opinió



Informa’t i contacta a:
borriana.compromis.net

borriana@compromis.net

ENCETEM UN NOU CURS

Arriba setembre i deixem enrere l’estiu 
més càlid des que es tenen registres 
al nostre territori, amb una tempera-
tura que ha superat en més de 2°C 
per damunt a la mitjana dels últims 
30 anys, situant-se en els 25,3°C. 85 
dels 92 dies de l'estiu la temperatu-
ra ha estat per damunt de la mitjana 
normal. Així que enfront dels que di-
uen allò de “és normal que faça calor 
en estiu” podem dir que sí que és nor-
mal la calor, però no aquesta calor a 
la llum de les dades estadístiques. I 
d’aquesta calor tenim com a principal 
resultat una superfície cremada a les 
nostres comarques mai vista. Vora 
300.000 hectàrees cremades a tot 
l’Estat de les que més de 35000 són 
conseqüència dels incendis de la Vall 
d’Ebo, Les Useres i Begís. Dels focs 
més devastadors que es recorden al 
País Valencià. Al passat plenari ens 
preguntaven per la gestió del botànic. 
Com va explicar la nostra companya 
Maria Romero, cada arbre cremat és 
una desgràcia mediambiental i també 
per a la nostra salut però no adme-
trem que partits que no invertien ni 
un euro en restaurar zones cremades 
ens donen lliçons.  En 2015 la inver-
sió en prevenció i extinció d’incendis i 
emergències era de 67M€ mentre que 
en 2022 es van dotar en pressupos-
tos 118M€, a més des de Labora, el 
nostre company Nomdedéu ha creat 
un programa per a gestió forestal que 
ha fet que es signen 7000 contractes 
laborals per mantenir els boscos en 
les millors condicions. No obstant, 
tots els esforços seran pocs davant 
l’emergència climàtica que vivim i per 

això des de Compromís per Borriana 
apostem per augmentar les zones 
verdes al nostre municipi i exigim en 
cada projecte que es realitza es dote 
de vegetació i/o arbolat, tal i com s’ha 
fet en les noves connexions fins a la 
zona marítima. També al Carril bici del 
Grau al Port, la nova via que comple-
tarà l’anell saludable i vertebrador en 
el municipi de Borriana. Perquè els 
arbres i la vegetació no sols absor-
beixen CO2 i expulsen oxigen reduint 
la contaminació atmosfèrica. També 
fan el paisatge més amable, ens ofe-
reixen ombra per refugiar-nos del sol 
i refresquen l’ambient que falta ens 
fa segons les dades recents. Si volem 
complir amb els objectius marcats en 
l’agenda Borriana 2030, dels objec-
tius de desenvolupament sostenible, 
no ha d’haver-hi debat i menys quan 
també és una petició veïnal. 

Iniciem el curs escolar complint ob-
jectius educatius

Des de Compromís sempre hem 
apostat per polítiques que donen su-
port a les famílies en el sentit ampli 
de la paraula. Així des que arribarem 
al govern en 2015, en totes les ins-
titucions no hem fet més que aug-
mentar les dotacions a eixe respecte. 
Concretament pel que fa al Botànic i 
l’escolarització de 0-3 anys, val re-
cordar que la Conselleria d’Educació, 
Cultura i Esport ha pujat enguany la 
inversió fins a 77’5M€ per tal de ga-
rantir la gratuïtat en la franja 2-3 
anys independentment que trien per 
als més menuts una escoleta infan-
til pública o privada o un col·legi pú-

blic amb aula de 2 anys. Un augment 
del 27% de la inversió que garanteix 
no sols eixa gratuïtat sinó també el 
manteniment de la inversió actual 
en l’etapa 0-2 anys, una inversió mai 
coneguda al territori valencià. Això es 
tradueix a Borriana en noves aules de 
2 anys al CEIP Iturbi i al CEIP Penya-
golosa. Aules que s’han adequat amb 
fons municipals per valor de 53.625 
euros, i que començaran a funcionar 
aquest curs sumant-se a les que ja 
existents al CEIP Cardenal Tarancón 
i el CEIP Roca i Alcaide. Açò suposa 
multiplicar per dos l'oferta pública de 
2 anys a Borriana i facilita la incorpo-
ració primerenca al sistema educatiu 
i la conciliació. Més de 70 xiquets i 
xiquetes del tram de 2 a 3 anys tin-
dran plaça gratuïta en centres públics 
d'Infantil i Primària en aquesta etapa 
no obligatòria en el curs 2022-2023. 
També pel que fa a compromisos amb 
la comunitat educativa, aquest estiu 
també hem complert el que vam ad-
quirir amb tota la comunitat del CEIP 
Iturbi per a l’adequació del vial d’ac-
cés que des de la remodelació del cen-
tre, fa ja 19 anys, portaven reclamant 
sobretot per seguretat. 426.000€ en 
total d’aportació municipal que han 
servit per poder legalitzar la situació 
del centre, millorar els accessos i do-
nar per conclosa una situació que mai 
hauria d’haver-se donat. 

I a més, ens trobem a punt d’adjudi-
car el contracte per al nou mobiliari 
de l’edifici de Serveis Socials, tenim el 
Centre d’Atenció Primerenca pendent 
de licitació, hem signat l’inici de les 
obres de la passarel·la del Clot, estem 
licitant el projecte per a fer el Tornillo 
d’Arquímedes a la Serratella així com 
les obres a la Plaça sense nom de la 
Bosca i hi ha en marxa el carril ciclope-
atonal des de la CV18 cap a l’entrada 
a Borriana a càrrec de la Generalitat.

Encetem un nou curs amb molta fei-
na feta però també molta per fer, per 
això des de Compromís, seguirem 
endavant amb el vostre suport. Per 
a qualsevol consulta o suggeriment 
no dubteu a escriure’ns a les nostres 
xarxes socials (@compromisborriana 
en IG i FB) 

opinió
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LA CUESTA DE SEPTIEMBRE
La cuesta de enero se ha adelan-
tado cuatro meses para darnos 
la bienvenida en septiembre. Con 
un inicio escolar que de media nos 
cuesta 405 euros por alumno, toca 
apretarse los machos para poder 
sortear un escenario que el PSOE 
ha convertido en dramático.

La inflación, al 12%, ha provocado 
una subida de precios inasumibles 
para muchas familias. Los recortes 
llegan a la cesta de la compra para 
poder hacer frente a unos gastos 
básicos que han disparado la tarifa 
eléctrica y subido los carburantes a 
unos precios injustos. Hacer cálcu-
los para poner la lavadora, encen-
der el horno, enchufar la plancha o 
poner el aire acondicionado forman 
ya parte de nuestra vida.

Una vida que es más cara con el 
PSOE. Lo saben las familias que 
deben pagar un alquiler, que en 
los últimos meses han visto incre-
mentado en un mercado encareci-
do, y también aquellas que pagan 
una hipoteca con cuota variable, 
que han visto cómo el aumento de 
los tipos de interés repercutía di-
rectamente en sus gastos.

A todo ello se suma el paro, que se 
incrementa con políticas que nos 
hacen daño, como las energéti-
cas. Este septiembre hemos visto 
cómo Pedro Sánchez aplicaba la 
rebaja del IVA a la cogeneración, 
incorporando este tipo de empre-
sas a la excepción ibérica. La ini-
ciativa que Alberto Núñez Feijóo le 
proponía en abril.

Bienvenido a las buenas ideas que 
ayudan a fortalecer nuestra indus-
tria, aunque sea tarde. Porque hoy 
el azulejo suma ya 6 ERTE (Expe-
dientes de Regulación Temporal de 
Empleo) que afectan a 336 perso-
nas en septiembre y afectan a más 

de 5.750 trabajadores. Un drama 
para una provincia que tiene en la 
cerámica una fortaleza económica 
dinamitada a base de políticas in-
capaces de escuchar.

Nosotros, el PP, somos aliados 
de España frente a aquellos que 
la dinamitan. Deseamos desgas-
tarnos, como bien dijo Feijóo, por 
luchar por los intereses del país, la 
Comunitat Valenciana, Castellón y 
Burriana. Allá donde nos pongan 
los ciudadanos.

El objetivo es ayudar a quienes nos 
piden ayuda. Por eso, nuestra pre-
sidenta provincial, Marta Barrachi-
na, ha propouesto en Diputación un 
fondo contra la pobreza energética 
de 5 millones de euros dirigidos a 
auxiliar a quienes lo necesitan. Por 
eso en Burriana pedimos rebajas 
de impuestos y ayudas directas 
para salvar el tejido social e incen-
tivar la actividad económica.

Y lo hacemos a través de medidas 
directas que, como los bonos, in-

centiven la compra en nuestra ciu-
dad, porque es nuestro único ob-
jetivo. Burriana merece la pena y 
es apasionante trabajar por nues-
tra ciudad. Por sumar y no perder, 
como ha ocurrido en el Arenal, 
donde el PSOE ha mutilado par-
te de nuestro patrimonio que hoy 
está en manos privadas.

Los 16.600 m2 del Arenal por los 
que ni PSOE ni Compromís lucha-
ron son ejemplo de las políticas 
que nos hacen daño. De gober-
nantes que no escuchan porque ni 
siquiera salen del despacho para 
atender demandas tan básicas 
como el refuerzo de seguridad en 
la Serratella.

Nosotros, por el contrario, esta-
mos convencidos que el futuro lo 
deciden nuestros vecinos y es con 
ellos con quienes deseamos tra-
bajar para forjar el proyecto que se 
convierta en la alternativa necesa-
ria a quienes saben gastar pero no 
invertir. Estamos preparados para 
hacerlo posible.

opinió



mariajesus.sanchis@burriana.es

 LAS ALQUERÍAS DE SANTA BÁRBARA

LA ERMITA DE SANTA BÁRBARA
Entre naranjos y oliendo a aza-
har surge como de la nada una 
de las Ermitas más bonitas de 
Burriana, “La Ermita de Santa 
Bárbara”.la antigua ermita, de 
1891, una de las más grandes 
del término de Burriana, de esti-
lo neo gótico, proyecto inconclu-
so del arquitecto Godofredo Ros 
dels Ursins.
De ella solo se conserva la ima-
gen de Sta Bárbara. Una asocia-
ción de “amigos de la Ermita de 
Santa Bárbara”, con el objetivo 
de buscar subvenciones y pa-
trocinios de empresas y particu-
lares que quieran ser mecenas 
de la gran obra que se está rea-
lizando allí, ya que la asociación 
tiene muy buena voluntad pero 
muy pocos recursos.
Desde hace algunos años Pepe 
Forner trabaja todas las maña-
nas, aprovechando la luz natu-
ral, en la Ermita, dando forma a 
hermosos cuadros. Con mucha 
voluntad y muy pocos recursos 

se ha empeñado en crear una 
obra maestra para mostrarla al 
mundo. 
El edificio, maravilloso ya en si 
mismo  y en un entorno paradi-
síaco se vé engrandecido por la 
obra de este gran pintor, que día 
a día, va construyendo su lega-
do para la ciudad  de Burriana, 
es apasionante ver su obra y ver 
con que entusiasmo va creando 
su legado en esta hermosa Er-
mita.
Y ya van tres cuadros, tres cua-
dros, ya colgados en las paredes 
que hacen enmudecer al visitan-
te.
Yo animo a la gente a verlo, a 
contribuir en lo que puedan a 
dar forma a esa maravillosa obra 
que convertirá a nuestra querida 
Ermita de Sta Barbara en una de 
las más bonitas de España.
 Pepe Forner, lleva 5 largos años 
pintando día tras día para crear 
estos  tres magníficos cuadros, 
y aun le falta alguno más y el re-
sultado es maravilloso.

Ahora, entras en una ermita, 
llena de color, con unos cuadros 
que muestras la alegría de estar 
en ella, unos cuadros cuyos co-
lores te enamoran.
Desde aquí quisiera felicitar a 
Pepe Forner por su genialidad, 
por ese regalo que le está dando 
a Burriana, y por esa alegría con 
la que está pintando todas las 
mañanas en la Ermita.

EL BOU EN CORDA
El tradicional festejo del “Bou en 
Corda” cuenta con más de ciento 
veinte años de antigüedad,  y se 
celebra en Santa Barbara en el 
mes de agosto. 
Antiguamente se corrían toros 
de labranza que se habían vuel-
to rebeldes y no valían ya para 
el trabajo. Estos eran adquiridos 
para los festejos donde eran 
corridos con la cuerda y tras su 
sacrificio «in situ» la carne era 
repartida entre los vecinos. Con 
el paso del tiempo se pasó a cor-
rer toros denominados de corro, 
que son devueltos al campo tras 
su carrera y siendo muchas las 
ganaderías que visitan esta hu-
milde pedanía de Burriana.
Pero este año, y gracias al pa-
trocinio de SATINE, Santa Bar-
bara ha vivido su día grande, 
un día histórico. Más de 8.000 
personas,  han acudido a ver a 
Pañoleto, un toro que no defrau-
dó a los asistentes, 
Almazora  cedió gratuitamen-
te  cadafals, que se  habilitaron 
para poder presenciar este fes-
tejo único, el BOU EN CORDA DE 
SANTA BARBARA.
Enhorabuena a los vecinos de 
Santa Barbara, que año tras año, 
con mucho esfuerzo, logran que 
la fiesta siga, que se celebre el 
Bou en Corda, manteniendo sus 
tradiciones.

opinió
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Costas
El PP presentó para este pleno del 1 de septiembre una moción 
reclamando para Burriana las obras necesarias para la defen-
sa del litoral burrianense tan necesarias recogidas en el Plan 
Cantabria y la modificación de algunos apartados que el Real 
Decreto del gobierno Frankenstein del pasado 1 de Agosto que 
ponen en grave peligro el futuro turístico de nuestra ciudad.
Aprovechando la ocasión, el equipo de gobierno intentó colar 
algunas modificaciones en el texto original para convertir una 
posible declaración institucional en bien de Burriana en una 
reclamación de la Urbanizadora Golf Sant Gregori para des-
bloquear la tramitación del proyecto que presentaron para la 
Regeneración de la Costa del PAI, proyecto que al parecer no es 
del agrado de la administración central.
Fue VOX quien detectó la maniobra del Concejal de Urbanismo 
y Medio Ambiente y con la plena colaboración del Sr. Clausell 
se consiguió dejar en vía muerta las pretensiones del equipo 
de gobierno. 
La moción, contando con la unanimidad del plenario, se convirtió 
en declaración institucional.
Durante el debate de la misma Juan Canós, portavoz de VOX, 
dejó claro, lamentablemente, el poco recorrido de estas mocio-
nes cargadas de buenas intenciones pero poco efectivas para 
los intereses de Burriana y la falta de vehemencia y capacidad 
negociadora de los que durante dos mandatos han sido incapa-
ces de obtener las justas exigencias de nuestra ciudad.
La Dirección General de Costas tiene dos funciones primordia-
les:
•  Policía de la Costa, es decir, vigilar el cumplimiento de la Ley 

que afecta al Dominio Marítimo Terrestre y su zona de Servi-
dumbre. Esta función la cumplen a rajatabla.

•  Defensa de la Costa, que contempla la ejecución de obras 
necesarias para la protección de la Costa frente a temporales 
marítimos. De esto no cumple nada.

Ante esta problemática y frente a la inacción, dejación de funcio-
nes y desidia por parte de la Dirección General de Costas, Canós 
propuso cambiar los escritos reivindicativos y de poca efecti-
vidad tramitados por el Ayuntamiento por acciones políticas y 
judiciales de mayor calado, a saber.
•  1.- Prohibición del transporte de arena desde la Playa de 

Burriana a otros municipios, ya que los viales locales por los 
que tiene que circular el transporte pesado no admiten cargas 
mayores de 3,5 tm y/o 6 tm. El propio Ayuntamiento en un 
escrito reivindicativo del año 2021 se lamenta que el trasie-
go de camiones con arena por la Serratella había ocasionado 
daños en el pavimento por valor de 30.000 e y que el propio 
Ayuntamiento se había hecho cargo del mismo. Pero esto que 
es! Encima de c…, apaleado.

•  2.- Presentar demanda contra la Dirección General de Costas y 
sus actuales gestores por dejación de funciones y negligencia.

Desde VOX defendemos con todas nuestras fuerzas los dere-
chos de Burriana y de los burrianenses hasta sus últimas conse-
cuencias. Ya basta de lamentaciones y conformismo.
El Arenal
En julio del año pasado escribía en el Boletín de Información 
Municipal: “EL Mundo 25 de mayo de 2018: “Con estos fondos 
el Ayuntamiento actual pretende proyectar un plan que prime 
el espacio público y en el que se respetarían la actual estructura 
del Arenal. Así lo asegura Arnandis, quien también ha adelan-
tado a EL MUNDO que su concejalía trabaja con una empresa 
privada que les asesora sobre cómo preparar un proceso par-
ticipativo para toda la ciudadanía de Burriana, que se presen-
taría antes de este verano según el edil y que permitiría a los 
vecinos decidir el futuro del Arenal.” No será la misma empresa 
adjudicataria del anteproyecto en 2021, no?” Aún no han dado 
respuesta, pero parece que es obvia.
El anteproyecto se ha redactado, en teoría, con la participación 
ciudadana mediante una serie de encuestas totalmente secta-
ria y teledirigidas por los responsables municipales en las que se 
aportan unos datos muy curiosos, 535 ciudadanos encuestados 
(aprox), 123 propuestas, entre ellas destacan las siguientes:
5 ciudadanos declararon estar en contra de la construcción de 
hoteles.
8 ciudadanos declararon estar en contra de la celebración del 
Arenal Sound en su actual localización.
Conclusiones del equipo de gobierno: No se construyen hoteles 
y se celebra el Arenal Sound, todo muy lógico de acuerdo con la 
gran representatividad de la encuesta.
Desde VOX consideramos que el proceso participativo desarro-
llado para mayor gloria de las estrambóticas ideas del Concejal 
de Urbanismo no es representativo ni se ajusta a la normativa 
europea que rige estos procedimientos, y así lo defenderemos 
donde haga falta.
No contentos con el Anteproyecto, pasan en el mes de junio de 
2022 a licitar el proyecto para el Desarrollo del Parque Litoral 

ya que los fondos Europeos con los que se debe cofinanciar al 
50% caducan en 2022, 500.000 € el Ayuntamiento y 500.000 
€ fondos EDUSI. 
Sorpresa nº 1: El famoso Parque Litoral de 240.000m2 pasa a 
ser una parcela de 8.500 m2.
Por qué? Pues porque ni PSOE ni COMPROMIS se han preocu-
pado de desarrollar un PLAN ESPECIAL o una MODIFICACIÓN 
PUNTUAL del PGOU necesaria para el desarrollo pormenorizado 
del suelo urbanizable que es el ARENAL. Destacar que el pre-
supuesto es siempre el mismo, sean 240.000 m2 o 8.500 €. 
Extraño, no? Se acercan elecciones y el incumplimiento de sus 
promesas programáticas es palmario. Engañan y crean falsas 
expectativas.
Sorpresa nº 2.: Licitación de la redacción del Proyecto del “mini” 
Parque Litoral de 8.500 m2 por un valor 55.500 € aprox. Se licita 
a principios de junio. Tras revisar el Pliego, Juan Canós, expone 
por escrito sus dudas respecto a la imparcialidad de la licitación 
ya que, a su entender, en los pliegos que la rigen no se garantiza 
la igualdad de oportunidades de los licitantes, ya que no limita 
la participación de empresas que hayan colaborado en la re-
dacción del Anteproyecto. Se presenta una única empresa, por 
extrañas “coincidencias” resulta ser una de las dos empresas 
que han redactado el Anteproyecto del Parque Litoral. Se para-
liza la licitación al ser impugnada por el Colegio de Ingenieros de 
Caminos. A mediados de junio se vuelve a licitar la Redacción del 
Proyecto con un nuevo pliego que recoge las quejas del Colegio 
de Ingenieros. Canós vuelve a insistir en sus dudas respecto a 
la imparcialidad de la licitación. Acaba el plazo y se procede a la 
apertura de las ofertas, mejor dicho de la oferta. Sólo se presen-
ta una, la misma que la vez anterior. Ante la insistencia de Canós, 
el Ayuntamiento prepara un informe en el que se reconoce que 
la empresa que se ha presentado participó en la redacción del 
Anteproyecto del Arenal, pero que cuando se licitó la Redacción 
del Proyecto se puso a disposición de las posibles empresas que 
concurriesen toda la documentación del citado Anteproyecto, 
garantizando, según el escrito, la igualdad de oportunidades 
para todos los posibles licitantes. Según el pliego el plazo para 
la presentación de ofertas era de 16 días. Lo que omite el citado 
informe es que la única empresa que se ha presentado en so-
litario, por segunda vez, dispuso del plazo de 16 días más ocho 
meses adicionales que tardaron en presentar el Anteproyecto.
Por lo anteriormente expuesto VOX consideró oportuno presen-
tar una Moción para solicitar el consenso del plenario en todo lo 
referente al desarrollo urbanístico del Arenal, concretamente:
PRIMERO.- El frente litoral comprendido entre el Puerto y el 
Grao de Burriana debe ser el motor económico y dinamizador de 
la economía de nuestra ciudad. Para materializar esta histórica 
aspiración la Corporación Municipal debe iniciar la redacción de 
un Plan Director que contemple todas las actuaciones urbanísti-
cas necesarias entre la carretera del Grao y el Puerto, incluyendo 
el desarrollo de una nueva Modificación Puntual que recoja los 
acuerdos plasmados en PLAN ESTRATÉGICO DE TURISMO. 
SEGUNDO.- Integrar el Proyecto del nuevo Carril Bici entre el 
Grao y el Puerto en el desarrollo del Arenal. 
TERCERO. -  Exigir a la Delegación provincial de Costas la mo-
dificación del trazado de la DPTM entre el Grao y el Puerto de 
Burriana de forma inmediata.
La moción decayó con los votos en contra del equipo de go-
bierno, durante el debate de la misma la representanta de 
COMPROMÍS llego a decir que el punto SEGUNDO “Integrar el 
Proyecto del nuevo Carril Bici entre el Grao y el Puerto en el de-
sarrollo del Arenal” ya se contemplaba en el Proyecto del carril 
bici que se acaba de redactar. Cómo???? Como se va a integrar 
con algo que aún no está definido mientras no se desarrolle la 
Modificación Puntual con desarrollo pormenorizado, igual tie-
ne una bola de cristal y ya sabe que instalaciones será nece-

sarias, por donde se trazarán, que pavimentos se utilizarán, y 
un largo etc. La ignorancia es atrevida y durante el plenario dio 
muestras de ello, También desconoce que en el Anteproyecto 
Participativo que ellos han promovido sin ningún consenso se 
contempla sustituir parcialmente cerca de la mitad del actual 
paseo marítimo por dunas y cedérselo a Costas. Vaya por Dios, 
Costas otra vez.

Comentar adicionalmente que el Proyecto del carril bici que se 
acaba de redactar finaliza en la Calle Juan Carlos I, Jaume I para la 
Sra. Romero, es decir que la Malvarrosa y el Grao quedan fuera 
del ámbito de las obras. Saben por qué? Por Costas. 

En VOX creemos que el Arenal merece nuestro mayor esfuerzo 
con la máxima celeridad posible y que su desarrollo tiene que 
venir marcado por un proyecto integral, realista y con el mínimo 
coste para los ciudadanos.

Que los 40.000 m² de techo se definan y se ubiquen, de este 
modo se pueden comercializar sobre planos mediante conce-
siones administrativas a inversores privados del sector turísti-
co y hostelero. Con el importe de esas concesiones se pueden 
acometer las obras de Urbanización del Arenal con costes muy 
reducidos, cuando no nulos, para los ciudadanos de Burriana.

La falta de capacidad de gestión y la negligencia de los que 
actualmente están al frente del Magnífico queda retratada de 
forma clara. Ánimo que solo quedan 8 meses.

Arenal Sound
En el apartado de Ruegos y Preguntas Juan Canós se hizo eco de 
las quejas recibidas por parte de los vecinos del Puerto sobre los 
problemas de aparcamiento y ruidos durante la celebración del 
festival, instando al Ayuntamiento a garantizar el aparcamiento 
a los vecinos de Burriana que para eso pagan sus impuestos 
y a velar por el derecho Constitucional al descanso, La Sra. Al-
caldesa reconoció el primero se inhibió en el segundo diciendo 
que era un tema de la Generalitat. En VOX creemos firmemente 
que no se puede escurrir el bulto cuando se trata de defender el 
bienestar y los derechos constitucionales de nuestros vecinos 
escondiéndose detrás de otra Administración, en unos meses 
lo podrán comprobar.

La Generalitat tomo las riendas del festival para proteger al pro-
motor del evento hace unos años dándole la categoría ficticia 
de supramunicipal, para ello junto con el festival de Burriana se 
celebra un concierto sin prácticamente asistentes en la vecina 
Villarreal. Ante esta tomadura de pelo Canós propuso, para-
fraseando a un Alcalde de Burriana, que “Burriana no pide un 
impacto de 40 millones, se lo ofrecemos a la vecina ciudad de 
Villarreal por lo menos un año, a ver que tal les va”.

Los números que manejan los Promotores del Arenal Sound 
son pura propaganda. En un estudio de viabilidad económica 
que han presentado a instancias de la Generalitat afirman que 
sus ingresos son 4.800.000 € por venta de entradas y que el 
beneficio es de 400.000 €, En serio? En esos beneficios están 
incluidas las subvenciones de 700.000 € que reciben de Genera-
litat y Diputación? Si están incluidas, quiere decir que la actividad 
es deficitaria. Y si no lo están ganan más en subvenciones que 
desarrollando su actividad. Un poco raro.

Desde VOX creemos que es inaceptable que Burriana regale el 
Arenal durante un mes y medio en pleno verano por 60.000 €. 
Si está en nuestra mano, el festival no se volverá a celebra en las 
mismas condiciones que en los últimos años.

No estamos en contra del Festival, estamos en contra de las 
condiciones en las que se celebra. Creemos firmemente que se 
puede y se debe negociar en unas condiciones más ventajosas 
que las actuales. Este año se ha generado un gasto adicional de 
50.000 € que sumado al déficit acumulado en los últimos años 
se alcanza una cifra de 500.000 €.

opinió



Pleno Ordinario Municipal 28-07-2022 

Pleno Ordinario Municipal 11-08-2022 
El Pleno aprueba por delegación de facultades, 
desestimar la pretensión de la contratista AC-
CIONA CONSTRUCCIÓN SA, de resolución del 
contrato de obras  ‘Derribo del edificio actual 
y construcción del nuevo centro de enseñan-
za IES Jaume I de Burriana’, financiadas por la 
Generalitat Valenciana con cargo al programa 
EDIFICANT, por cuanto, aceptando el informe 
emitido el 1 de agosto de 2022 por el arqui-
tecto, en representación de SANTATECLA AR-
QUITECTOS, SLP, en calidad de director de las 
obras, no concurre la causa prevista en el punto 
1º, apartado g) del artículo 211 LCSP, teniendo 
en cuenta que ha quedado acreditada la posibi-
lidad de ejecutar el contrato de obras en los tér-
minos inicialmente pactados. También acuerda 
por delegación de facultades, desestimar la 
solicitud formulada por la mercantil ACCIONA 
CONSTRUCCIÓN SA, de suspensión temporal 
de la ejecución de las obras de “Derribo del edi-
ficio actual y construcción del nuevo centro de 
enseñanza IES Jaume I de Burriana, financia-
das por la Generalitat Valenciana con cargo al 

programa EDIFICANT, por cuanto,  aceptando 
el informe emitido el 1 de agosto de 2022 por el 
arquitecto, en representación de SANTATECLA 
ARQUITECTOS, SLP, en calidad de director de 
las obras, dicha suspensión no está justificada. 

El Pleno aprueba   por delegación de competen-
cias, desestimar el recurso de reposición inter-
puesto en fecha 13 de julio de 2022 por ACCI-
ONA CONSTRUCCIÓN SA, contra el acuerdo de 
este Ayuntamiento Pleno de 2 de junio de 2022  
de desestimación de las solicitudes formuladas 
en fechas 12 de noviembre de 2021 y 20 de abril 
de 2022 por la mercantil contratista, de modi-
ficación del contrato de obras “Derribo del edi-
ficio actual y construcción del nuevo centro de 
enseñanza IES Jaume I de Burriana” financiadas 
por la Generalitat Valenciana con cargo al pro-
grama EDIFICANT, por cuanto los argumentos 
esgrimidos por la parte recurrente han quedado 
rebatidos en los informes técnicos emitidos el 26 
de mayo de 2022 y el 1 de agosto de 2022  por 
el arquitecto en representación de SANTATECLA 

ARQUITECTOS, SLP, en calidad de director de las 
obras. 

El Pleno aprueba  el Plan Local de Juventud 
2022-2025 del Ayuntamiento de Borriana, que 
contiene 9 ejes estratégicos, 33 líneas de acción 
imprescindibles y 122 medidas específicas, y 
supone una hoja de ruta para definir, impulsar, 
coordinar, desarrollar e implementar las Políti-
cas de Juventud en el municipio en los próximos 
años.

El pleno aprueba la propuesta de organización 
de la Zona Básica de Servicios Sociales del Mu-
nicipio, constituyéndose como una única zona 
básica 3.6.1, tanto para los servicios de atención 
primaria de carácter básico como los servicios 
de atención primaria de carácter específico. La 
atención a la población en los Servicios Sociales 
Municipales se ha organizado, hasta la fecha, en 
una única zona, siendo esta la propuesta actual 
para dar respuesta a lo contenido en el decreto 
34/2021.

El Pleno aprueba definitivamente  la Modifica-
ción puntual n.º 45 del Plan General, que tiene 
por objeto completar y adecuar la regulación de 
las condiciones de instalación de nuevas estaci-
ones de servicio para la venta de combustible en 
suelo urbano calificado de Terciario (código TER), 
Industrial (código IND) y de Almacenes (código 
ALM), en relación con las distancias a otros usos 
residenciales y de equipamientos comunitarios, 
con el fin de proteger la salud, la seguridad de las 
personas y el medio ambiente. Al respecto la mo-
dificación añade el número 6 al artículo 7.8 de las 
Normas Urbanísticas del Plan General. 

El Pleno aprueba  desestimar la solicitud for-
mulada por Dª. A.M.M.B., por la que interesa la 
declaración de situación individualizada de mi-
nimización de impacto territorial de las cons-
trucciones sitas en parcela 263 del Polígono 27 
de Burriana, en base al informe emitido por el 
arquitecto municipal, y demás consideraciones 
efectuadas. 

El Pleno aprueba desestimar la solicitud formu-
lada por D. J.M.C.B., por la que interesa la decla-
ración de situación individualizada de minimiza-
ción de impacto territorial de las construcciones 
sitas en parcela 96 del Polígono 25 de Burriana, 
en base al informe emitido por el arquitecto mu-
nicipal  y demás consideraciones efectuadas. 

El pleno aprueba  inicialmente la modificación 
de la vigente Ordenanza Municipal de Uso y 
Disfrute de las Playas del termino municipal 
de Burriana, en concreto, en los artículos 18 
y 27.3, para permitir el acceso de animales de 
compañía a las mismas en las zonas y horari-
os que se determinen por Decreto de Alcaldía. 
También someter la modificación a informa-
ción pública y audiencia de los interesado, con 
publicación en el Boletín Oficial de la Provincia 
de Castellón y en el tablón de anuncios del 
Ayuntamiento por plazo de 30 días para que 
puedan presentar reclamaciones o sugeren-
cias, que serán resueltas por la Corporación. 
Simultáneamente, publicar el texto de la citada 
modificación en el portal web del Ayuntami-
ento: https://burriana.sedelectronica.es/board 
con el objeto de dar audiencia a los ciudadanos 
afectados y recabar cuantas aportaciones adi-
cionales puedan hacerse por otras personas o 
entidades.

El Pleno aprueba modificar el Plan Estratégico 
de Subvenciones para 2022 incluyendo en el 
mismo la subvención de 200.000 euros para un 
convenio con Confecomerç C.V. para fomento 
de comercio local. 

El Pleno aprueba  la adenda del contrato pro-
grama a suscribir  con la Vicepresidencia y Con-

selleria de Igualdad y Políticas Inclusivas para la 
colaboración y coordinación interadministrati-
va y financiera en materia de servicios sociales 
para los ejercicios 2021-2024. 

El Pleno aprueba el Expediente 3-2022 de Mo-
dificación de Créditos mediante Créditos Ex-
traordinarios y Suplementos de Crédito, en el 
Presupuesto Municipal del Ejercicio 2022,  de 
720.000 euros con parte de los remanentes de 
tesorería resultantes de la liquidación del pre-
supuesto de 2021, para suplementar diversos 
proyectos y programas municipales.

El Pleno es informado de los acuerdos adopta-
dos por la Junta de Gobierno Local, en las sesi-
ones celebradas entre los días: 23/06/2022 y 
14/07/2022, ambos inclusivos. 

El Pleno se da por enterado de las  resoluciones 
dictadas por la Alcaldía-Presidencia obrantes 
en la Secretaría Municipal correspondiente al 
período de:  de 27/06/2022 a 10/07/2022, 
ambos inclusivos.

El Pleno rechaza la moción presentada por 
grupo municipal de Vox relativa a la exigencia 
al agente urbanizador del PAI Sant Gregori la 
aportación de un nuevo plan de obras y la for-
malización de un nuevo proyecto modificado. 

JUNTA DE GOBIERNO LOCAL  01-08-2022
La Junta de Gobierno Local acuerda arrendar 
los terrenos municipales sitos en la Playa de 
L’Arenal, clasificados como suelo urbano, so-
metido a la formulación de un Plan Especial 
de Ordenación que lo desarrolle como com-
plemento del formulado para el Puerto, según 
los planos que obran en el informe de la arqui-
tecta técnica en topografía, para su utilización 
de conformidad con la autorización del evento 
denominado ‘ARENAL SOUND 2022’ en los 

municipios de Borriana y Vila-real, entre los 
días 2 a 8 de agosto de 2022, organizado por la 
mercantil PERSEIDA MUSIC, SL .emitida por el 
Secretario Autonómico de Conselleria de Jus-
ticia, Interior y Administraciones Públicas de 
fecha 29/07/2022, con un canon por importe 
de 60.000 euros más IVA y con sujeción a las  
condiciones específicas establecidas. 

JUNTA DE GOBIERNO LOCAL  04-08-2022
La Junta de Gobierno Local acuerda excluir la 
proposición presenta en el expediente de con-

tratación de servicios auxiliares de cultura  por 
PRODUCCIONS METRONOM SL, al haberla 
presentado fuera de plazo, y requerir a BU-
RAUDIO SL, para que presente la  documen-
tación que falta en el plazo de 10 días hábiles. 

La JGL acuerda imponer a la mercantil AGUI-
LAR URBANA S.L., la sexta multa coercitiva 
por importe único de 1.480 euros, por incum-
plimiento de la orden de ejecución dictada por 
resolución de Alcaldía, de los trabajos necesa-
rios para el restablecimiento de las debidas 
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condiciones de seguridad, salubridad y or-
nato público de la parcela sita en Av Vicente 
Cañada Blanch 100, consistentes en limpieza 
inmediata de la parcela y posterior retirada 
de restos a vertedero, así como vallado fijo 
y estable de la parcela. También comunicar 
a la mercantil interesada que, mientras per-
sista el incumplimiento de la orden de eje-
cución, se seguirán imponiendo multas del 
mismo importe por periodos de un mes, con 
un máximo de diez, y transcurrido el plazo de 
cumplimiento voluntario derivado de la últi-
ma multa coercitiva impuesta, el Ayuntami-
ento procederá a ejecutar subsidiariamente 
los trabajos ordenados.

La Junta de Gobierno Local acuerda iniciar las 
actuaciones tendentes a la ejecución subsidi-
aria, a cargo de Dª A.M.R.C y a D J.M.G., de los 
trabajos necesarios para el restablecimiento 
de las debidas condiciones de limpieza, sa-
lubridad y ornato público en PD Poligono 54 
Parcela 3 y en CTRA VILLARREAL 68, consis-
tentes en la limpieza inmediata de la parce-
la, con especial incidencia en las partes que 
lindan con vía pública, poda de ramas de ár-
boles que invaden propiedades colindantes y 
posterior retirada de restos a vertedero, medi-
ante la imposición de multas coercitivas, hasta 
un máximo de diez, por importe cada una de 
1.120 euros, a la vista del presupuesto de eje-
cución subsidiaria aprobado de 11.200 euros 
como presupuesto provisional, según el infor-
me del Arquitecto Técnico Municipal. También 
imponerles la primera multa coercitiva por im-
porte único de 1.120 euros, y comunicar a las 
personas interesadas, que mientras persista 
el incumplimiento de la orden de ejecución se 
seguirán imponiendo multas del mismo im-
porte por periodos mínimos de un mes, con 
un máximo de diez, y transcurridos los plazos 
sin haber verificado el ingreso, se procederá a 
su recaudación en período ejecutivo, inicián-
dose procedimiento de apremio sobre el patri-
monio del obligado al pago y con exigencia de 
los recargos, intereses y costas que resulten 
procedentes.

La JGL acuerda conceder a Dª M.L.S.A., la li-
cencia de obras solicitada para impermea-
bilización de cubierta en inmueble sito en Cr 
Purísima 30, que se entiende otorgada salvo 
el derecho de propiedad y sin perjuicio del de 
tercero.  

La Junta de Gobierno Local acuerda ordenar a 
Dª P.J.A., Dª M.T.J.A. y Dª R.M.J.A., que, dentro 
de plazo de un mes, proceda a ejecutar los tra-
bajos consistentes en la limpieza inmediata de 
toda la parcela, con especial incidencia en las 
partes que lindan con vía pública, y posterior 
retirada de restos a vertedero, en el inmue-
ble sito en C/ Bernat Guillem d’Entença 37, 
al objeto de restablecer las debidas condici-
ones de seguridad, funcionalidad y habitabi-
lidad del mismo. También advertirles, que el 
incumplimiento de lo ordenado dará lugar a la 
ejecución subsidiaria de los referidos trabajos 
a su costa, de conformidad con la legislación 
vigente. 

La JGL se da por enterada de las declaraci-
ones responsables para la ejecución de las 
obras: 6526/2022, 7346/2022, 7473/2022 
y 8436/2022.

La Junta de Gobierno Local acuerda excluir la 
proposición presentada por MALCO DIGITAL 
GROUP, S.R.L., al lote 2, por no cumplir el ve-
hículo ofertado lo previsto en el apartado 3.2 
del pliego de prescripciones técnicas, en cuan-
to a la potencia mínima, esto es 150 kW/190 
CV. y según la documentación técnica apor-
tada el vehículo ofertado posee 140 kW/190 
CV, por lo que no cumple con el mínimo exi-
gido. También acuerda adjudicar a TRANSTEL 
SA,  el LOTE 1 Vehículo todoterreno tipo “pick 
up” (4x4) al haber obtenido la mayor puntu-
ación y cumplir los requisitos, por el importe 
anual total de 13.053,48 euros Iva incluido, 
y adjudicar a ANDACAR 2000 S.A., el LOTE 2 
Vehículo todoterreno (4x2 o 4x4) camuflado, 
sin rotular, por el importe total de 12.559,80 
euros Iva incluido. Asimismo acuerda autori-
zar y disponer el gasto de 1.087,79 euros con 
cargo al Presupuesto municipal vigente y los 
gastos futuros de  25.613,28 euros en 2023, 
25.613,28 euros en 2024, 25.613,28 euros en 
2025 y   24.525,49 euros en 2026. 

La JGL acuerda adjudicar el servicio de actua-
ciones musicales que tendrá lugar con moti-
vo de las fiestas patronales de la Virgen de la 
Misericordia 2022, organizadas por el Ayun-
tamiento de Borriana, cada lote a una de las 
siguientes empresas: Lote 1 ESPECTÁCULOS 
TALÍA SL, por el importe total de 62.073 euros 
Iva incluido, por las actuaciones: ORQUESTA 
GRUPO NEXT, LA FÚMIGA y EFECTO PASILLO . 
Lote 2 ESPECTÁCULOS ASD, SL, por el importe 
total de 9.075 euros Iva incluido, por la actu-
ación de MONACO PARTY. También acuerda 
autorizar y disponer el gasto de 71.148 euros, 
con cargo al vigente Presupuesto municipal. 

La Junta de Gobierno Local acuerda declarar 
que la inversión del suministro de 8 tabletas 
rugerizadas, capacitivas y multi-táctil se en-
cuentra dentro de las actuaciones aprobadas 
por esta unidad de gestión EDUSI, y por tan-
to cuentan con la financiación (al 50%) de los 
fondos europeos FEDER, a los efectos de dis-
posición de fondos, por importe de 9.000 eu-
ros. También acuerda ordenar a Intervención 
para que realice la correspondiente retención 
de crédito de 18.000 euros Iva incluido con 
cargo a la aplicación presupuestaria de gas-
tos 02.132.6260002 EDUSI- adquisición de 
tablets rugerizadas Policía local

JUNTA DE GOBIERNO LOCAL  11-08-2022
La Junta de Gobierno Local acuerda adjudicar 
a INDUSTRIAS METÁLICAS COLLADO ANDREU 
SL, la fabricación y suministro de una estruc-
tura metálica de toriles para el Ayuntamiento, 
por importe de 69.995 euros Iva incluido y 2 
años garantía/mantenimiento. También auto-
rizar y disponer el gasto de 69.995 euros con 
cargo al presupuesto municipal actual. 

La JGL acuerda desestimar la pretensión de 
la contratista GRUPO DAYHE DEVELOPMENT 
&INVESTMENT S.L., de resolución del contrato 
de ‘Los servicios de tramitación, elaboración, 
gestión, seguimiento y asesoramiento muni-
cipal de cuantos documentos se requiera de 
identificación y ordenación, para la minimiza-
ción de los impactos territoriales generados 
por los núcleos de viviendas del ámbito de la 
Marjal de Burriana y áreas colindantes, y solici-
tud de indemnización’, por cuanto , aceptando 

el informe emitido por el arquitecto municipal, 
en calidad de responsable del contrato, no se 
produce variación de los términos inicialmente 
pactados en el Contrato, ni se alteran las con-
diciones esenciales del mismo, en relación con 
con el apartado XX del Pliego de Condiciones 
Administrativas, sobre Modificación del Con-
trato, ni han habido retrasos de ejecución del 
contrato por parte del Ayuntamiento. También 
acuerda requerir al citado contratista para que 
en el plazo de 4 meses, entregue la Versión 
Preliminar del Plan Especial y el Estudio Ambi-
ental y Territorial Estratégico (EATE) correspon-
diente junto con los estudios complementarios 
requeridos en esta fase de procedimiento, te-
niendo en cuenta que, respecto de lo informa-
do por la Dirección General de Medio Natural 
y de Evaluación Ambiental sobre la afección a 
la zona húmeda del Marjal de Nules-Borriana 
y de la Dirección General de Política Territorial 
y Paisaje sobre el riesgo de inundaciones en el 
Documento de Alcance emitido por el órgano 
ambiental, se estará a los argumentos defen-
didos por este Ayuntamiento frente al citado 
Documento de Alcance. 

La Junta de Gobierno Local acuerda imponer a 
la mercantil CRITERIA CAIXAHOLDING SA, la 
segunda multa coercitiva por importe de 400 
euros, por incumplimiento de la orden de eje-
cución dictada por acuerdo de la Junta de Gobi-
erno Local, por la que se ordenaba la ejecución 
de los trabajos necesarios para restablecer las 
debidas condiciones de limpieza, salubridad y 
ornato público consistentes en la limpieza y 
vallado de la parcela así como posterior tras-
lado de los restos al vertedero, en C/ Atenas 5. 
También comunicar a la mercantil interesada 
que, mientras persista el incumplimiento de 
la orden de ejecución, se seguirán imponiendo 
multas del mismo importe por periodos de un 
mes, con un máximo de diez, y transcurrido el 
plazo de cumplimiento voluntario derivado de 
la última multa coercitiva impuesta, el Ayun-
tamiento procederá a ejecutar subsidiaria-
mente los trabajos ordenados. Transcurridos 
los plazos sin haber verificado el ingreso, se 
procederá a su recaudación en período eje-
cutivo, iniciándose procedimiento de apremio 
sobre el patrimonio del obligado al pago y con 
exigencia de los recargos, intereses y costas 
que resulten procedentes.

La JGL acuerda aprobar el expediente para la 
contratación de los servicios de ambulancias 
para eventos taurinos, sociales, culturales o 
deportivos organizados o con participación 
del Ayuntamiento, que se realicen en el térmi-
no municipal, y los pliegos de Prescripciones 
Técnicas y el de Clausulas Administrativas 
Particulares, por el importe anual de 45.000 
euros, exento de IVA, mejorable a la baja por 
las licitadoras. También acuerda la apertura 
del procedimiento abierto, con varios criterios 
de adjudicación y tramitación ordinaria,y pu-
blicar el anuncio de licitación en el perfil del 
contratante, y aprobar el gasto de 11.250 eu-
ros con cargo al vigente Presupuesto munici-
pal, correspondiente a los meses de octubre 
a diciembre, y los gastos futuros por importe 
de 45.000 euros en 2023 y de 33.750 euros 
en 2024.

La Junta de Gobierno Local acuerda adjudicar 
a ASPY Prevención, S.L.U., servicio de preven-
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ción de riesgos labores ajeno, en todas a sus 
especialidades, anual de 10.640,55 euros IVA 
incluido, de conformidad con los pliegos regu-
ladores de la contratación y la oferta presen-
tada. También autorizar y disponer el gasto de 
3.546,85 euros con cargo al Presupuesto mu-
nicipal vigente, y los gastos futuros por impor-
te de 10.640,55 euros en 2023 y por importe 
de 7.093,70 euros en 2024.

 JUNTA DE GOBIERNO LOCAL 18-08-2022
La Junta de Gobierno Local acuerda adjudicar 
a BURAUDIO SLU, los servicios auxiliares en el 
área de cultura del Ayuntamiento , por el im-
porte total anual máximo de 93.500 euros IVA 
incluido, debiendo ajustarse a los pliegos de 
prescripciones técnicas y de clausulas admi-
nistrativas y al plan de prestación del servicio 
y mejoras. Autorizar y disponer el gasto de 
26.751,39 euros IVA incluido, correspondiente 
al periodo de septiembre a diciembre de 2022 
con cargo al vigente Presupuesto municipal 
y los gastos futuros de 93.500 euros para el 
ejercicio 2023 y 66.748,61 euros para 2024. 

La JGL acuerda Excluir al procedimiento de 
contratación del suministro del MOBILIA-
RIO LOTE 1 la proposición presentada por la 
empresa PALLARDO SA, por no cumplir las 
condiciones técnicas requeridas en el plie-
gos de prescripciones técnicas. Clasificar las 
empresas presentadas a los lotes 2 y 3 por 
puntuación  y requerir a las empresas que son 
posibles adjudicatarias para que presenten la 
documentación  requerida en el plazo de 10 
días hábiles 

La Junta de Gobierno Local acuerda ordenar a 
la mercantil BURRIANA URBANA 80 S.L. que, 
dentro de plazo de un mes, proceda a ejecu-
tar los trabajos consistentes en la limpieza 
inmediata de toda la parcela, con especial 
incidencia en las partes que lindan con vía 
pública, y posterior retirada de restos a verte-
dero, en el inmueble sito en CL ISAAC PERAL 
6, de esta Ciudad, con referencia catastral 
2084121YK5128S0001YL, al objeto de res-
tablecer las debidas condiciones de seguridad, 
salubridad y ornato público del mismo. Tam-
bién advertir a la mercantil, que el incumplimi-
ento de lo ordenado dará lugar a la ejecución 
subsidiaria de los referidos trabajos a su cos-
ta, de conformidad con la normativa vigente. 

La JGL acuerda conceder a la mercantil I-DE 
REDES ELÉCTRICAS INTELIGENTES SAU, la 
licencia de obras solicitada para la realización 
de una zanja en la vía pública para línea sub-
terránea Trifásica a 20kV desde CT València 
1A travesía a  empalmes con LSMT existente 
en C/ San Martín de Porres-Oviedo, para aco-
metida de servicio de telecomunicaciones a 
inmuebles sitos en C/ Alicante -C/ Oviedo - C/ 
Esperanza - C/ Progreso - C/ Valencia - C/ Tor-
res Quevedo, que se entiende otorgada salvo 
el derecho de propiedad y sin perjuicio del de 
tercero, y que se otorga con las condiciones 
particulares fijadas.

La Junta de Gobierno Local se da por enterada 
de las declaraciones responsables para la eje-
cución de las obras: 7264/2022, 7275/2022 
y 7571/2022. 

La JGL acuerda aprobar la prorroga extraordi-
naria del contrato basado del servicio de en-

víos postales del Ayuntamiento, suscrito con 
Sociedad Estatal de Correos y Telégrafos SA, 
hasta la formalización del nuevo acuerdo mar-
co y formalización de contrato basado, en las 
mismas condiciones previstas en acuerdo de 
la Junta de Gobierno Local de 31 de octubre de 
2019. También autorizar y disponer el gasto 
de 13.333,33 euros previsto correspondiente 
al periodo de prórroga de 2022 , previsto del 1 
de septiembre al 31 de octubre de 2022, con 
cargo al vigente Presupuesto municipal. 

La Junta de Gobierno Local acuerda prorro-
gar el contrato del servicio de ambulancias 
para eventos taurinos, sociales, culturales 
o deportivos organizados o con participa-
ción del Ayuntamiento, que se realicen en el 
término municipal, adjudicado a la empresa 
AMBULANCIAS CSA SL, hasta la formaliza-
ción del nuevo contrato, cuya previsión es de 
un mes, en las mismas condiciones previstas 
en el contrato formalizado el 31 de agosto de 
2018. También autorizar y disponer el gasto 
de 3.325  euros  IVA al 0%, correspondiente 
al periodo del mes de septiembre de 2022, 
con cargo al vigente Presupuesto Municipal 
2022. 

La JGL acuerda comunicar a D J.V.P., los requisi-
tos y condicionamientos técnicos que deberán 
cumplirse para que se pueda otorgar licencia 
de apertura a la actividad de Gimnasio, a em-
plazar en Avda Jaime Chicharro 57. Además, 
advertir al interesado de que el acuerdo no 
tiene la consideración de licencia de actividad, 
de acuerdo con lo dispuesto con la legislación 
actual. También acuerda concederle, la licen-
cia de obras y uso provisional solicitada para 
adecuación de gimnasio del inmueble sito en 
Av. Jaime Chicharro, según memoria técnica 
presentada que se entiende otorgada salvo 
el derecho de propiedad y sin perjuicio del de 
tercero, y que deberá cumplir las condiciones 
particulares fijadas. 

JUNTA DE GOBIERNO LOCAL 25-08-2022
La Junta de Gobierno Local acuerda autorizar 
el Proyecto de Ejecución a D V.I.I. y a Dª M.D.A., 
así como la ejecución e inicio de las obras de 
construcción de vivienda unifamiliar en hilera 
con piscina en Camí del Grau 191, esquina Ca-
lle Madrid 2, conforme a Proyecto de Ejecución 
visado CTAC, y con las condiciones particula-
res establecidas en el acuerdo de otorgamien-
to de la licencia 

La JGL acuerda autorizar el Proyecto de Eje-
cución a Dª P.M.T. y a D J.M.G.R., así como la 
ejecución e inicio de las obras de reforma y 
elevación de inmueble para vivienda unifami-
liar entre medianeras en Plaza Jardí del Bés 
2 de esta localidad, conforme a Proyecto de 
Ejecución visado por el CTAC, y con las condi-
ciones particulares establecidas en el acuerdo 
de otorgamiento de la licencia. 

La Junta de Gobierno Local acuerda ordenar 
a D L.R., que proceda en el plazo de un mes, 
a la demolición del cerramiento en terraza de 
chapa sandwich de 15 m², realizado sin licen-
cia municipal en la vivienda sita en C/ Federico 
García Lorca 16-6º-Pta F. Advertir también al 
interesado que de no realizar la demolición 
ordenada en el plazo de un mes, el Ayunta-
miento ordenará la ejecución subsidiaria a su 
costa y procederá a impedir definitivamente 

los usos a que diera lugar, de conformidad con 
lo previsto en la legislación vigente. 

La JGL acuerda iniciar las actuaciones ten-
dentes a la ejecución subsidiaria a cargo de D 
J.V..O.M., de la orden de restablecimiento de 
la legalidad urbanística adoptada por la Junta 
de Gobierno Local de las obras consistentes 
en la construcción de una especie de trastero 
o cochera pegado a linde izquierdo y trasero, 
de una superficie aproximada de unos 34 m², 
en inmueble sito en Avda. Cañada Blanch  96 
esquina Camí Fondo,  mediante la imposición 
de multas coercitivas, hasta un máximo de 
diez, por importe cada una de 400 euros , a la 
vista del presupuesto de ejecución subsidia-
ria de la orden de restauración de la legalidad 
que asciende a 4.000 euros, hasta lograr la 
ejecución de la medida de restauración im-
puesta. Comunicar al interesado, que mien-
tras persista el incumplimiento de la orden de 
demolición se seguirán imponiendo multas del 
mismo importe por periodos de un mes, con 
un máximo de diez, y transcurrido el plazo de 
cumplimiento voluntario derivado de la última 
multa coercitiva impuesta, el Ayuntamiento 
procederá a ejecutar subsidiariamente la or-
den de demolición incumplida.

La Junta de Gobierno Local acuerda Imponer 
a la mercantil DESARROLLOS CONSTRUCTI-
VOS S.L. (antes TITANBUR SL), la cuarta mul-
ta coercitiva por importe único de 150 euros, 
por incumplimiento de la orden de ejecución 
dictada por la Junta de Gobierno Local, por la 
que se ordenaba la ejecución de los traba-
jos necesarios para restablecer las debidas 
condiciones de limpieza, salubridad y ornato 
público consistentes en la limpieza, vallado y 
posterior traslado de los restos al vertedero 
del solar sito en Camí Pedrera Vilavella 46. 
También comunicar a la mercantil interesada 
que, mientras persista el incumplimiento de 
la orden de ejecución, se seguirán imponiendo 
multas del mismo importe por periodos de un 
mes, con un máximo de diez, y transcurrido 
el plazo de cumplimiento voluntario deriva-
do de la última multa coercitiva impuesta, el 
Ayuntamiento procederá a ejecutar subsidia-
riamente los trabajos ordenados. 

La JGL acuerda imponer a herederos de  Dª 
V.V.M. y D M.M.V.L, la sexta multa coercitiva 
por importe único de 500 euros, por incum-
plimiento de la orden de ejecución dictada por 
acuerdo de la Junta de Gobierno Local, por el 
que se ordenaba la ejecución, en el plazo de 
un mes, de los trabajos necesarios para res-
tablecer las debidas condiciones de limpieza, 
salubridad y ornato público en solar sito en 
C/ Illa Gomera 4, consistentes en limpieza 
inmediata de la parcela y posterior traslado 
de restos a vertedero (990 M2) y vallado fijo y 
estable de la parcela. Comunicar también a los 
interesados que, mientras persista el incum-
plimiento de la orden de ejecución, se seguirán 
imponiendo multas del mismo importe por 
periodos de un mes, con un máximo de diez, 
y transcurrido el plazo de cumplimiento vo-
luntario derivado de la última multa coercitiva 
impuesta, el Ayuntamiento procederá a ejecu-
tar subsidiariamente los trabajos ordenados.

La Junta de Gobierno Local acuerda imponer 
a Dª E.D.F., la décima multa coercitiva por im-
porte único de 510 euros, por incumplimiento 
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de la orden de ejecución dictada por la Junta 
de Gobierno Local, por la que se ordenaba la 
ejecución, en el plazo de un mes, de los tra-
bajos necesarios para restablecer las debidas 
condiciones de seguridad, salubridad y ornato 
público de la parcela sita en Av Jaime Chic-
harro 63, consistentes en limpieza inmediata 
de la parcela y posterior retirada de restos a 
vertedero. Informarle  además que podrá, en 
cualquier momento de la tramitación del pro-
cedimiento, acometer voluntariamente la eje-
cución de los trabajos, debiendo comunicarlo 
expresamente al Ayuntamiento; lo que dará 
lugar, una vez comprobada su efectiva eje-
cución por los servicios técnicos municipales, 
al archivo del expediente. También requerir a 
Tesorería municipal que, una vez recaudado 
el importe de las diez multas coercitivas im-
puestas a la interesada, lo comunique a la Sec-
ción V, a fin de ejecutar subsidiariamente los 
trabajos ordenados. Transcurridos los plazos 
establecidos sin haber verificado el ingreso, 
se procederá a su recaudación en período eje-
cutivo, iniciándose procedimiento de apremio 
sobre el patrimonio del obligado al pago y con 
exigencia de los recargos, intereses y costas 
que resulten procedentes.

La JGL acuerda Imponer a D V.E.R., la cuarta 
multa coercitiva por importe único de 250 eu-
ros, por incumplimiento del acuerdo de la Junta 
de Gobierno Local, por el que se le ordenaba, 
entre otros, que en el plazo de un mes procedi-
era a la retirada de los restos de la demolición 
efectuada con anterioridad, (estructura de hier-
ro, presumiblemente paneles sándwich, palets, 
escombros, maderas, etc.), que permanecen en 
Ctra. Campanilla (Travesía Cami Marge) Polígo-
no 25 Parcela 317, en Suelo No Urbanizable 
Especialmente Protegido, al encontrarse en la 
Zona Húmeda “Marjal Nules Burriana”. También 
acuerda comunicar al interesado que, mientras 
persista el incumplimiento de la orden de de-
molición, se seguirán imponiendo multas del 
mismo importe por periodos de un mes, con 
un máximo de diez, y transcurrido el plazo de 
cumplimiento voluntario derivado de la última 
multa coercitiva impuesta, el Ayuntamiento 
procederá a ejecutar subsidiariamente la orden 
de demolición incumplida. 

La Junta de Gobierno Local acuerda imponer 
a D G.I y Dª L.I., la séptima multa coercitiva 
por importe único de 500 euros, por incumpli-
miento de la orden de restablecimiento de la 
legalidad urbanística infringida acordada por 
la Junta de Gobierno Local, por la que se les 
ordenaba que en el plazo de un mes procedie-
ran a la demolición de las obras consistentes 
en la elevación de las paredes perimetrales 
laterales en una altura aproximada de 1,20 m 
y las otras dos paredes en menor altura, para 
la conformación de nuevo techo, así como la 
colocación de placa de hierro anclada a pared 
lateral, para presumiblemente construcción 
de nuevo forjado interior y la construcción de 
un porche adosado a la alquería existente con 
pequeña estructura de madera y techado con 
placa tipo onduline, en Polígono 13, Parcela 
170 - Pda. Les Salines 3, en parte en Suelo No 
Urbanizable de Régimen Común SNU-RC.1 y 
la otra parte en suelo urbanizable dentro del 
ámbito del SECTOR SANT GREGORI S.U.R.-T1.
Comunicarles asimismo que, mientras per-

sista el incumplimiento de la orden de de-
molición, se seguirán imponiendo multas del 
mismo importe por periodos de un mes, con 
un máximo de diez, y transcurrido el plazo de 
cumplimiento voluntario derivado de la última 
multa coercitiva impuesta, el Ayuntamiento 
procederá a ejecutar subsidiariamente la or-
den de demolición incumplida. 

La JGL acuerda imponer a Dª M.C.L.C. la octa-
va multa coercitiva por importe de 550 euros, 
por incumplimiento de la orden de demolición 
acordada por la Junta de Gobierno Local, por 
el que se le ordenaba que en el plazo de un 
mes procediera a la demolición de las obras 
consistentes en la construcción de una edifi-
cación de unos 40 m² con fábrica de ladrillo, 
ejecutadas en Partida La Jova 28, Camí Santa 
Pau en Suelo No Urbanizable - SNU. También 
comunicar a la interesada que, mientras per-
sista el incumplimiento de la orden de de-
molición, se seguirán imponiendo multas del 
mismo importe por periodos de un mes, con 
un máximo de diez, y transcurrido el plazo de 
cumplimiento voluntario derivado de la última 
multa coercitiva impuesta, el Ayuntamiento 
procederá a ejecutar subsidiariamente la or-
den de demolición incumplida

La Junta de Gobierno Local acuerda conceder 
a la mercantil CONSTRUCCIONES CHAMARTIN 
S.L., licencia de parcelación para segregar del 
resto de finca R2 de 1.200 m² de superficie, 
sito en las calles Vicente Ríos Enrique y Sin 
Nombre - que junto con el resto R1 de 913,35 
m2s, forman la finca registral 50927, las par-
celas R2-A y R2-B, quedando como resto de 
finca matriz la parte R1 de 913,35 m2s de 
superficie, sito en las calles Fra Terencio Hu-
guet, Vicente Ríos Enrique y Sin Nombre (de-
nominada, erróneamente, como calle Particu-
lar, según planos y título de propiedad).

La JGL se da por enterada de las declaraciones 
responsables para la ejecución de las obras: 
6725/2022 y 7260/2022.

La Junta de Gobierno Local acuerda adjudicar 
el contrato de redacción del “Proyecto cons-
tructivo de acondicionamiento y mejora del 
Parque Urbano El Arenal” y la posterior direc-
ción de obras y coordinación de seguridad y 
salud, todo ello enmarcado dentro de la estra-
tegia de Desarrollo Urbano Sostenible (EDU-
SI), a TERRITORIO ARANEA SLP, al ser la única 
empresa presentada y cumplir los requisitos, 
por el precio total de 50.599,99 euros Iva in-
cluido de conformidad con los pliegos regula-
dores de la contratación y la oferta presenta-
da. También acuerda autorizar y disponer el 
gasto total de 50.599,99 euros con cargo al 
vigente Presupuesto municipal.  

La Junta de Gobierno Local acuerda adjudicar 
el Lote 1 servicio de conservación y mante-
nimiento de las instalaciones de protección 
contra incendios en edificios municipales del 
Ayuntamiento a EXTINTORES JOMASAN SL, al 
haber obtenido la mayor puntuación de con-
formidad con las condiciones previstas en los 
pliegos reguladores de la contratación y en 
las contenidas en las ofertas presentadas, 
por el precio anual fijo (P1) de 8.877,46 euros 
Iva incluido y el presupuesto máximo anual 
variable será de 6.122,54 euros (P2), con los  

descuentos fijados. Adjudicar el Lote 2 sumi-
nistro e instalación de dos grupos de presión 
contra incendios para el CEIP Iturbi y el CEIP 
Penyagolosa y un detector de aspiración en 
el Teatro Payá a EXTINTORES JOMASAN SL, al 
ser la única empresa presentada y cumplir los 
requisitos, por el precio total de 11.495 euros 
Iva incluido de conformidad con los pliegos 
reguladores y la oferta presentada, con las  
mejoras: El plazo de garantía será de 4 años 
, y el plazo de suministro e instalación será de 
4 meses.

También acuerda autorizar y disponer el gas-
to de 3.250 euros correspondiente al periodo 
hasta el 31 de diciembre de 2022, corres-
pondiente al Lote 1 y de 11.800 euros  cor-
respondiente al Lote 2, ambos con cargo al 
Presupuesto municipal vigente, así como los 
gastos futuros para el lote 1, de 15.000 euros 
en 2023 y 11.750 euros en 2024. 

La JGL acuerda aprobar el proyecto de obras 
“Mejora de la plaza sin nombre del Plan de 
Acción del Estudio-Diagnóstico del barrio La 
Bosca desde una perspectiva espacial y social” 
cofinanciado por el Fondo Europeo de Desar-
rollo Regional en el marco del Programa Ope-
rativo de Crecimiento Sostenible 2014-2020, 
redactado por SIETE ARQUITECTURA MÁS 
INGENIERÍA, SL, con un presupuesto base de 
licitación de 133.999,56 euros y que incorpo-
ra los correspondientes estudio de gestión de 
residuos, geotécnico y básico de seguridad 
y salud. Dar traslado del presente acuerdo a 
los servicios técnicos municipales para que 
procedan al replanteo de la obra, y ordenar la 
publicación de esta resolución en el Boletín 
Oficial de la Provincia.

La Junta de Gobierno Local acuerda aprobar el 
proyecto de obras de “Mejora, modernización 
y dotación de infraestructuras y servicios en 
el área industrial C2-3 de Burriana”, redactado 
por el ingeniero técnico de obras públicas, en 
virtud de contrato de servicios, con un presu-
puesto de ejecución de 54.214’81 euros  IVA 
incluido y que incorpora los correspondientes 
estudios de gestión de residuos, geotécnico y 
básico de seguridad y salud.  Las obras serán 
subvencionadas por el Instituto Valenciano 
de Competitividad Empresarial (IVACE) en el 
marco del Programa Mejoras Infraestructuras 
Parques Empresariales 2021, según resolu-
ción de mayo de 2022.

La JGL acuerda declarar desierto el procedimi-
ento abierto tramitado para la concesión de 
servicios de la explotación de las instalaciones 
de la zona del bar ubicado en la “LLAR FALLE-
RA” y resto de la instalación y contratación del 
servicio de catering para actos falleros y otros 
organizados o con participación del Ayuntami-
ento, al no haberse presentado ninguna pro-
posición ,y publicarlo en el perfil del contratan-
te. También acuerda iniciar y aprobar el nuevo 
expediente para dicha concesión de servicios 
de la explotación, mediante procedimiento 
abierto, con varios criterios de adjudicación y 
por un presupuesto anual máximo de 21.300 
euros IVA incluido, así como la apertura del 
procedimiento abierto, con varios criterios de 
adjudicación y tramitación ordinaria,  y publi-
car el anuncio de licitación en el perfil de con-
tratante.

PLENARIS I JUNTES



BORRIANA·ALQUERIES SANTA BÀRBARA
7.30 .........................................................................................11.30
NOMÉS DIMARTS DIA DE MERCAT

HORARIS: BORRIANA·RENFE·ALQUERIES

10.20 .............................................................ALQUERIES·RENFE
12.20 .............................................................ALQUERIES·RENFE
15.20 .............................................................ALQUERIES·RENFE
19.20 .............................................................ALQUERIES·RENFE

HORARIS FINS A LA RATLLA

8.20 ........................11.20 ...................... 18.20 ............... 20.20

HORARIS ATENCIÓ TINÈNCIA ALCALDIA 

POBLATS MARÍTIMS

· Dilluns. Matí. Ajuntament
· Dimarts. 9 del matí a 13 hores Tinència Alcaldia
·  Dimecres. Visita del regidor als veïns de la zona marítima
juntament amb el tècnic de Via Pública
· Dijous. Matí. Ajuntament
· Divendres 9 matí a 13 hores Tinència Alcaldia

TELÈFON TAXI ADAPTAT:
622 12 29 66

TAXI

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
SETEMBRE 2022

Almela Castillo
C/ del Raval 36 ......................................8, 19, 30
Beltrán Martinavarro
Av. de Llombai, 1 .......................................... 9, 20 
Doménech Font
C/ del Maestrat, 28 .................................. 10, 21
Gascó Musoles
Pl. de les Monges, 12 .............................. 11, 22
Lloris González
C/ del Barranquet, 25 .........................1, 12, 23
Medina Badenes
C/ del Finello, 15 ...................................2, 13, 24
CMoreno Tortosa
C/ de Sant Vicent, 6 .............................3, 14, 25
Muñoz Melchor
camí d’Onda, 41 ....................................4, 15, 26
Peirats Santa Àgueda
C/ de la Tanda, 22 .................................5, 16, 27 
Terrádez Navarro
C/ de Federico García Lorca, 19.......6, 17, 28
Vernia Sabater
C/ del Progrés, 17 ................................7, 18, 29

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
OCTUBRE  2022

Almela Castillo
C/ del Raval 36 .......................................... 11, 22  
Beltrán Martinavarro
Av. de Llombai, 1 ...................................1, 12, 23
Doménech Font
C/ del Maestrat, 28 ..............................2, 13, 24
Gascó Musoles
Pl. de les Monges, 12 ..........................3, 14, 25
Lloris González
C/ del Barranquet, 25 .........................4, 15, 26 
Medina Badenes
C/ del Finello, 15 ...................................5, 16, 27
Moreno Tortosa
C/ de Sant Vicent, 6 .............................6, 17, 28
Muñoz Melchor
camí d’Onda, 41 ....................................7, 18, 29
Peirats Santa Àgueda
C/ de la Tanda, 22 .................................8, 19, 30
Terrádez Navarro
C/ de Federico García Lorca, 19.......9, 20, 31
Vernia Sabater
C/ del Progrés, 17 .................................... 10, 21

INFORMACIÓ MUNICIPAL 
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TELÈFONS

CSI Novenes (cita prèvia) ..........964 55 87 00
CSI Novenes (urgències) ...........964 55 87 01
Hospital General Castelló .........964 72 50 00
Hospital de la Plana ....................964 39 97 75
Ciutat Sanitària La Fe .................964 86 27 00
Centre de P. Familiar ...................964 55 87 08
Salut Mental ..................................964 39 07 56
Creu Roja ........................................964 51 76 07
Hospital La Magdalena .............964 24 44 00
Hospital Provincial ......................964 35 97 00

DIVERSOS
Cementiri ........................................964 51 01 49
Centre Alq. Sta. Bàrbara ............964 51 00 93
Junta Local Fallera .......................964 51 62 17
Ràdio Taxi .......................................964 51 01 01
Centre Cultural La Mercé ..........964 51 00 10
Parc Comarcal Bombers .............................. 085
Estació RENFE ..............................902 43 23 43
Magatzem Municipal .................964 51 87 12
Síndicat de Regs ..........................964 51 45 51
Cambra Agrària (Consell Agrari) ..964 57 06 08
FACSA ..............................................964 51 28 00
Recogida voluminosos Fobesa ...964 53 67 61

Ajuntament de Borriana ...........964 51 00 62 
Tinència Alcaldia Port ................964 58 70 78
Policia Local ...................................964 51 33 11
Guàrdia Civil ...................................964 59 20 20
Jutjat .................................................964 51 01 87
Serveis Socials ..............................964 51 50 14
Casal Jove .......................................964 59 16 92
Biblioteca Municipal ...................964 03 39 61
Oficina d’Activitats Culturals ...964 83 93 17
Oficina de Turisme ......................964 57 07 53
P. Poliesportiu M ..........................964 59 10 02
Piscina Municipal .........................964 59 14 00
INSS ..................................................964 51 28 54
Agència Ocupació i Des. ............964 03 30 37
Ecoparc Municipal .......................620 06 92 06
CAP ...................................................964 51 25 25
CEAM 
(C. Especialitzat d’At. al Major) 964 33 40 90
ADI Servei d’atenció a la infància ....964 03 32 08
(de 0 a 3 anys, de 9 a 14 hores) ..630 71 70 97

COL•LEGIS
CEIP Vilallonga ..............................964 55 84 90
CEIP Roca i Alcaide .....................964 73 83 60

CEIP Penyagolosa .......................964 73 83 55
CEIP Iturbi .......................................964 73 83 65
CEIP Novenes de Calatrava .....964 73 88 70
CEIP Cardenal Tarancón ............964 73 88 75
Col·legi Salesià ..............................964 51 02 50
Col·legi Illes Columbretes .........964 51 63 62
Col·legi Vila Fàtima ......................964 51 25 18
Col·legi Consolació.......................964 51 02 93
IES Jaume I .....................................964 73 89 35
IES Llombai ....................................964 73 92 65
Centre Educació Especial ..........964 73 87 95
Escola Permanent d’Adults .....964 59 10 01
Escola Infantil ...............................964 51 02 41
Escola de la Mar ...........................964 58 61 60 
Escola Taller ...................................964 51 03 61 
CME Rafel Martí Viciana ...........964 03 32 30
EOI Plana Baixa ............................676 81 55 63

ASSISTÈNCIA SANITÀRIA 
Centre de Salut .............................964 39 07 50
Urgències........................................964 39 07 60
Cita prèvia ......................................964 39 07 50
Centre de Salut Port ...................964 39 92 80
Consultori del Grau (sols estiu)....964 58 53 85

NAIXEMENTS

Blanca Enrique Fandos
Dylan Doñate Ruiz
Melissa Pallarés Moreno
Izan León Señoret
Mario Mínguez Albert
Valeria Murillo Vicent
Alejandra Cabrera Nebot
Ruben Álvarez Camacho
Jesús Blaboa Martí
Mia Gómez Gómez

DEFUNCIONS

MATRIMONIS
Daniel Martínez Pitarch i Ana 
María Gavara Gómez
Joaquín Gasch Tomás i 
Andriyana Miladinova Todorova
Francisco Alhambra Moreno i 
Susana Durán Fernández
Vicente Ferrando Gavara i María 
José Martínez Falcó
Carlos Edo Porcar i Paula 
Calduch Gómez

FRANCISCO HIDALGO HIDALGO ..................63
ASUNCION SAFONT MARTINEZ....................91
MARIA FORNET FERNANDEZ .........................91
MARIA TERESA CHABRERA CENTELL ...... 78
RAMON FELIU SALAS ........................................ 47
JUAN ANTONIO HIDALGO HIDALGO ...........62
FRANCISCA MEGIAS RAMIREZ .................... 75
SALVADOR ROSELL GOZALBO ...................... 87
JUAN RUIZ MARTINEZ........................................92
ISABEL BALSAS VALENZUELA .....................89
MARIA JESUS PADILLA SEPULVEDA .........85
MONTSERRAT SANCHEZ ASENSIO ............56
DOLORES GARCIA GIMENEZ...........................74
JULIO NAVARRO SEGARRA .............................62
VALERIANO LARA GARCIA .............................. 73
JUAN ANTONIO ROSELL MASIA ................... 70
GUILLERMO ROIG BRAULIO ...........................98
BEATRIZ CABEDO NAVARRO ..........................59
CONSUELO VILLANUEVA VILLANUEVA .. 97
DOLORES VENTURA BORJA ...........................95
MARIA CRUZ VICENT CABEDO ......................77
ISABEL MOLES FERRANDIS ...........................90
VALENTIN ARSENE ..............................................62
MARIA LUISA NUÑEZ DE LA ROSA ............58
JESUS RUEDA OCHAITA ....................................80
ALFREDO SAIZ GONZALEZ .............................88
MARIA RIUS MONFORT .....................................93
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El club esportiu Borriana Futbol 
Base ha presentat a l’alcaldessa, 
Maria Josep Safont, i al regidor 

d’Esports, Vicent Aparisi, el seu projec-
te esportiu per a la pròxima temporada 
2022-2023 de futbol masculí i femení, 
en una reunió en què han participat el 
president de l’entitat, José Vicente Gui-
not; el vicepresident, Óscar Tornador; 

El club esportiu Borriana Futbol Base 
presenta a l’Ajuntament la temporada 
2022-2023 de futbol masculí i femení

la coordinadora de futbol femení, Rosa 
Sebastià, i el directiu del Club Esportiu 
Borriana, Vicente Llorens.

En la trobada, l’alcaldessa ha mostrat 
el suport municipal al nou projecte 
esportiu i ha posat en valor la línia de 
treball i les estratègies que porta en-
davant el club perquè “han aconseguit 

consolidar un projecte important i sòlid 
de futbol base, tant femení com mas-
culí, amb molt bons resultats pel que 
fa a les competicions i a la consecució 
d’objectius”.

Així mateix, el regidor d’Esports ha ma-
nifestat que des del govern municipal 
“se seguirà buscant el consens de tots 
els clubs de futbol base del municipi”, i 
ha apostat per “la unió” perquè és “la 
senda que cal seguir per al seu futur, 
per a millorar-lo i per a enfortir-lo”.

Per part seua, els representants del 
Club han destacat que, en l’actualitat, 
prop de 80 jugadores formen part del 
futbol base femení en totes les cate-
gories possibles, i han anunciat que en 
2023 s’abordarà la creació d’un equip 
femení amateur per a elevar el nivell de 
competicions, que serà “un orgull per a 
Borriana”. 

ESPORTS
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